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PKS: ROZJECHALI 
NAS BUSIARZE!
Zaognia się sytuacja w lubińskim PKS. Wygląda 
na to, że porozumienia na linii zarząd – związkow-
cy nie będzie, co może oznaczać tylko jedno – 
strajk kierowców. Prezes spółki Kazimierz Ziół-
kowski mówi, że firmy nie stać na spełnienie żą-
dań załogi.  » STR.4

BLOGERKA Z LUBINA
Zaczęło się dość niewinnie od przeglądania interne-
tu. Potem był test na mężu i pierwszy opublikowa-
ny wpis. Tak powstał blog Matka-Nie-Idealna Na-
talii Rogalskiej z Lubina, który walczy o tytuł Bloga 
Roku 2014 w konkursie organizowanym przez 
Onet. » STR. 9

ZARZUTY 
DLA  SPIDERMANA
Ta historia obiegła całą Polskę, 
a jej bohater zyskał miano 
„lubińskiego Spidermana”. 
Wszystko dlatego że 26-letni 
Arkadiusz W., przyłapany przez 
policję na balkonie bloku przy ulicy 
Jastrzębiej podczas próby 
włamania, uciekał przed 
zatrzymaniem, wspinając się na 
kolejne piętra. Udało się go 
zatrzymać dopiero na dziewiątym.
 » STR. 7

BURMISTRZ ZDRADZA PLANY
Ścinawa ma już budżet. Na ostatniej sesji radni przyjęli dokument, wskazując 
najważniejsze inwestycje do realizacji w 2015 roku. – Mimo że nie jest to bu-
dżet naszych marzeń, a środki są mocno ograniczone, na pewno zrealizujemy 
zaplanowane inwestycje – zapewnia burmistrz Krystian Kosztyła.
 » STR. 15

CZEKOLADOWA 
ATRAKCJA 
PRZYCIĄGNĘŁA TŁUMY
Fabryka Czekolady zrobiła prawdziwą furorę, szczegól-
nie wśród najmłodszych. – Jestem tu już czwarty raz 
– mówi uśmiechnięta od ucha do ucha 6-letnia Lena 
z Przedszkola nr 6, trzymając w ręku czekoladę. 
 » STR.8

MIASTO 
Z LOTNISKIEM!
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 – Chcemy przybliżyć mieszkańcom nasze lotnisko. 
To, że jest ogrodzone, wcale nie znaczy, że ludzie nie ma-
ją tam wstępu. Szczególnie chcemy się skupić na mło-
dych i w nich zaszczepić pasję do lotnictwa. Żeby coś bu-
dować, trzeba współpracować – podkreśla Stanisław Ha-
czyński, prezes Aeroklubu Zagłębia Miedziowego.

– To porozumienie to efekt rozmów, jakie prowadzimy 
od kilku miesięcy. Zależy nam na rozwoju zarówno miasta, 
jak i aeroklubu. Myślę, że rozwój aeroklubu jest uzależniony od 
miasta, z kolei miasto może dużo zyskać na rozwoju przestrzeni, 
która dotąd nie była zagospodarowana, czyli przemysłu lotniczego 
– podkreśla prezydent Robert Raczyński.

                                                                          Więcej na stronie 3

BURMISTRZ ZDRADZA PLANY
Ścinawa ma już budżet. Na ostatniej sesji radni przyjęli dokument, wskazując 
najważniejsze inwestycje do realizacji w 2015 roku. – Mimo że nie jest to bu-
dżet naszych marzeń, a środki są mocno ograniczone, na pewno zrealizujemy 

» STR. 15

CZEKOLADOWA
ATRAK
PRZYCIĄGNĘŁA TŁUMY
Fabryka Czekolady zrobiła prawdziwą furorę, szczegól-
nie wśród najmłodszych. – Jestem tu już czwarty raz 
– mówi uśmiechnięta od ucha do ucha 6-letnia Lena 
z Przedszkola nr 6, trzymając w ręku czekoladę. 

– podkreśla prezydent Robert Raczyński.
                                                                          Więcej na stronie 3

BĘDZIE POMIAR PRĘDKOŚCI
Dla jednych będzie to dobra wiadomość, dla innych 
niekoniecznie. W Lubinie zamontowane zostaną 
urządzenia do odcinkowego pomiaru prędkości. 
I to już niedługo.  » str. 2

 » Miasto jeszcze ściślej będzie 
współpracować z Aeroklubem Zagłębia 
Miedziowego – prezydent Robert 
Raczyński podpisał umowę o współpracy 
z zarządem klubu.
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Ruszyły konsultacje społeczne

Czekają na uwagi 
w sprawie transportu
 Każdy mieszkaniec może 

się wypowiedzieć na temat 
transportu zbiorowego, jaki 
już w tym roku ma połączyć 
Lubin z okolicznymi 
gminami. Przygotowano 
projekt, który opublikowano 
na BiP-ie lubińskiego 
urzędu.

Z projektu każdy może się 
dowiedzieć, co planuje Lubin 
wraz z innymi gminami, jeśli 
chodzi o transport zbiorowy.

– Mieszkańcy Lubina i po-
zostałych gmin będą mieli 
wpływ na kształt dokumen-
tu. Mogą bo-
wiem zgłaszać 
uwagi, wnioski 
oraz swoje pro-
pozycje zmian – 
mówi Jacek Ma-
miński, rzecznik 
prezydenta Lu-
bina. – Trzeba 
jednak pamię-
tać, że te uwagi 
i wnioski nie po-
winny dotyczyć 
spraw bieżących związanych 
z funkcjonowaniem komuni-
kacji miejskiej na terenie Lubi-
na – dodaje.

Uwagi mieszkańców bę-
dą przyjmowane do 26 lute-
go. Można je wysłać trady-
cyjną pocztą na adres: Urząd 
Miejski w Lubinie, ul. Kiliń-
skiego 10, 59-300 Lubin, lub 
mailem: kontakt@um.lubin.
pl, wpisując w tytule wiado-

mości „Konsultacje społecz-
ne w zakresie planu transpor-
towego”. Można też przyjść 
osobiście do urzędu przy Ki-
lińskiego 10, do pokoju nr 13 
(od poniedziałku do piątku 
w godzinach 8-16).

„Plan zrównoważonego 
rozwoju publicznego trans-
portu zbiorowego dla gminy 
miejskiej Lubin oraz gmin, 
które zawarły z gminą miejską 
Lubin porozumienia w spra-
wie wspólnej realizacji pu-
blicznego transportu zbioro-
wego” można znaleźć w inter-
necie na stronie www.um.lu-

bin.pl w zakład-
ce: „Aktualno-
ści i ogłoszenia”.

Przypomnij-
my, że w poło-
wie stycznia sta-
rosta lubiński 
Adam Myrda, 
prezydent Lubi-
na Robert Ra-
czyński, wójt 
gminy Lubin 
Tadeusz Kielan, 

wójt Rudnej Władysław Bigus 
oraz burmistrz Ścinawy Kry-
stian Kosztyła zawarli wstęp-
ne porozumienie w sprawie 
transportu zbiorowego. Ma 
on łączyć gminę wiejską Lu-
bin, Ścinawę oraz Rudną z Lu-
binem oraz kursować po mie-
ście. I co najważniejsze jaz-
da autobusami ma być dla 
wszystkich bezpłatna.

MARTA CZACHÓRSKA

Z projektu każdy 
może się 

dowiedzieć, co 
planuje Lubin wraz 
z innymi gminami, 

jeśli chodzi 
o transport 
zbiorowy

Pol-Miedź Trans 
z PKP
KGHM nie będzie już właścicielem 
wszystkich udziałów w spółce Pol-
-Miedź Trans. 49 procent z nich 
przejmie PKP Cargo.
KGHM i PKP Cargo zawarli wstępne 
porozumienie w tej sprawie. Finali-
zacja transakcji ma nastąpić w dru-
gim kwartale 2015 roku.
W zamian za 49 procent udziałów 
PKP Cargo ma wnieść pieniądze 
oraz aport w postaci lokomotyw.
„Porozumienie uprawnia PKP Cargo 
do przeprowadzenia badania stanu 
przedsiębiorstwa PMT oraz złożenia 
odpowiedniego wniosku do Urzędu 
Ochrony Konkurencji i Konsumen-
tów. KGHM konsekwentnie realizu-
je strategię koncentracji środków 
na podstawowej działalności bizne-
sowej. Taką możliwość daje właśnie 
pozyskanie strategicznego partnera 
dla części kolejowej Pol-Miedź 
Trans. Transakcję poprzedzi wydzie-
lenie pozostałych obszarów działal-
ności przedsiębiorstwa” – informuje 
w swoim komunikacie KGHM.
– Działalności transportu samocho-
dowego oraz obrotu paliwami zo-
staną wydzielone z Pol-Miedź Trans 
do innych spółek naszej grupy jako 
zorganizowane części przedsiębior-
stwa, przy zachowaniu dotychcza-
sowej liczby miejsc pracy oraz po-
ziomu świadczeń pracowniczych – 
mówi Herbert Wirth, prezes KGHM 
Polska Miedź. – Projekt wpisuje się 
w długofalową strategię naszej gru-
py, zakładającą koncentrację na 
podstawowej działalności. Branżo-
wy partner dla działalności kolejo-
wej pozwoli ograniczyć nakłady in-
westycyjne w tym obszarze, przy 
jednoczesnym wzmocnieniu PMT 
na rynku przewozów kolejowych – 
dodaje.  MRT

Zamontują już w tym roku

Będzie pomiar 
prędkości 
 »Dla jednych będzie to dobra wiadomość, dla innych niekoniecznie. 

W Lubinie zamontowane zostaną urządzenia do odcinkowego pomiaru 
prędkości. I to już niedługo. – Ma to zostać zrobione jeszcze w tym roku 
– mówi Łukasz Majchrzak z Centrum Automatycznego Nadzoru nad Ru-
chem Drogowym Głównego Inspektoratu Transportu Drogowego.

W całej Polsce takie urządzenia 
mają zostać zamontowane w 29 
miejscach. Z początku Lubin był 

jedynie na liście rezerwowej – pisaliśmy 
o tym w ubiegłym roku. Jednak przesko-
czył z niej na listę podstawową, co potwier-
dził nam Łukasz Majchrzak z CANARD.

– Urządzenia do odcinkowego pomia-
ru prędkości staną w Lubinie na drodze 
krajowej nr 3 – informuje Majchrzak.

Odcinkowy pomiar prędkości będzie 
prowadzony u nas na nieco ponad 2-ki-
lometrowym odcinku.

Na razie GITD jedynie testował ten 
system. Zaś montowanie urządzeń ma 
się rozpocząć już wkrótce, bo w drugim 
kwartale tego roku. We wszystkich 29 
punktach w Polsce urządzenia mają sta-
nąć do końca tego roku.

System będzie działał podobnie jak 
tradycyjnie fotoradary. – Na początku 
i na końcu odcinka ustawione będą urzą-
dzenia, które będą fotografować tablice 
rejestracyjne przejeżdżających samocho-
dów. Potem komputer precyzyjnie wyli-
czy średnią prędkość. Jeżeli będzie wyż-
sza niż dozwolona, zdjęcie zostanie wy-
słane do nas i dalej procedura będzie ta-
ka sama, jak w przypadku tradycyjnych 
fotoradarów – mówi Łukasz Majchrzak.

Kontrolowane odcinki będą oznaczo-
ne znakami informującymi o pomiarze 
prędkości.

Przedstawiciele Inspekcji Transportu 
Drogowego uważają, że nowy system po-
prawi bezpieczeństwo na drogach.

MARTA CZACHÓRSKA

Fo
t. 

A
rc

hi
w

um
 W

L

Odcinkowy pomiar prędkości bę-
dzie prowadzony u nas na nieco 
ponad 2-kilometrowym odcinku 
krajowej trójki

– Urządzenia do odcinkowego pomia-
ru prędkości staną w Lubinie na drodze 
krajowej nr 3 – informuje Majchrzak.
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     Przeznaczony do sprzedaży pojazd można obejrzeć w każdy dzień roboczy 
w godzinach od 1000 do 1200, na Bazie Zaplecza Technicznego MPWiK Sp.                    
z o.o. w Lubinie, przy ul. Rzeźniczej 1. Informacji udziela p. Jacek Dudczak, tel. 
697 902 847.
     Przetarg (licytacja) odbędzie się w dniu 20 lutego 2015 r. o godzinie 1100               
w siedzibie MPWiK Sp. z o.o. w Lubinie, przy ul. Rzeźniczej 1 w Sali Narad         
(pok. nr 202).
    Wadium w wysokości 10% ceny wywoławczej pojazdu należy wpłacić do 
dnia 20 lutego 2015 r. do godz. 1045 w kasie w siedzibie Spółki.

Dodatkowe informacje na stronie internetowej www.mpwik.lubin.pl

      MPWiK Sp. z o.o. w Lubinie ogłasza II ustny przetarg nieograniczony (licytację) na 
sprzedaż:

samochodu ciężarowego marki Lublin III, rok produkcji 1999, 
cena wywoławcza – 1 900,00 zł brutto.

  Miejskie Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o.                    
w Lubinie informuje, że jest właścicielem pomieszczenia magazyno-
wego o powierzchni 66,34 m2 oraz pomieszczenia garażowego nr 47                       
o powierzchni 39,0 m2 na terenie Bazy zaplecza technicznego przy                
ul. Rzeźniczej, które chce wynająć po cenie 15,90 zł/m2. 
 
   Zapraszamy do składania ofert do sekretariatu MPWIK Sp. z o.o.                  
w Lubinie lub na adres mailowy mpwik@mpwik.lubin.pl. 

       Do udzielania informacji upoważniona jest pani Agnieszka Szymań-
ska nr tel. 76 746-80-26.

Mają rozpocząć naukę od września

Technikum lotnicze coraz bliżej
 Motywacja dla najlepszych jest duża – będą mogli wziąć udział w kursie 

spadochronowym, a nawet zdobyć licencję pilota. Ale przede wszystkim zdobyć 
przyszłościowy zawód. Od września w naszym mieście rusza technikum lotnicze. Dziś 
wiadomo już, że młodzi będą mieli zapewnione praktyki na lubińskim lotnisku. Mówi 
o tym porozumienie, które prezydent Robert Raczyński podpisał właśnie z Aeroklubem 
Zagłębia Miedziowego.

Pierwszy rocznik uczniów 
kształcących się w zawodzie 
mechanik lotnictwa ma roz-
począć naukę od września 
tego roku. Nabór ogłosi Ze-
spół Szkół nr 1 przy ulicy Ko-
ściuszki, bo właśnie tam – 
jak mówi prezydent Lubina 
– uczyć będzie się młodzież.

– Natomiast część warsz-
tatową będziemy rozbudo-
wywać na terenie zamykane-

go właśnie Zespołu Szkół Za-
wodowych i Ogólnokształ-
cących. Sale dydaktyczne na 
parterze tej szkoły adaptowa-
ne będą na sale warsztatowe. 
Najlepsi uczniowie tej szkoły 
będą mogli zdobyć też licen-
cję pilota, pełnoletni będą 
mogli wziąć udział w szkole-
niu spadochronowym – mó-
wi prezydent Robert Raczyń-
ski.

Obecnie dokumentacja 
związana z powołaniem no-
wej szkoły sprawdzana jest 
przez kuratorium oświaty. 
Miasto prowadzi też rozmo-
wy z Ministerstwem Gospo-
darki na temat wyposaże-
nia technikum w niezbędny 
sprzęt.

– Ministerstwo zapew-
nia, że ma przygotowane 
200 mln zł na kształcenie 

młodzieży w nowych, in-
nowacyjnych kierunkach. 
Przemysł lotniczy jest dziś 
najbardziej innowacyjnym 
kierunkiem, a także najbar-
dziej postępową częścią go-
spodarki. W związku z tym, 
jeśli uda nam się wmonto-
wać w tę część gospodarki, 
na pewno przyniesie to wza-
jemne korzyści – uważa pre-
zydent.

Praktyki dla przyszłych 
mechaników lotnictwa bę-
dą odbywały się na terenie 
lubińskiego lotniska. – Ae-
roklub będzie szkolił naszą 
młodzież, jeśli chodzi o te-
matykę lotniczą. Dziś właści-

wie każdy z nas miał do czy-
nienia z samolotem. Ale tak 
naprawdę miał do czynie-
nia wyłącznie z siedzeniem 
w samolocie, natomiast ma-
ło kto widział samolot we-
wnątrz, jeśli chodzi o me-
chanikę, precyzję, nawiga-
cję i planowanie lotu. Współ-
praca z aeroklubem umożliwi 
nam wejście młodzieży do ta-
kich pomieszczeń i prezenta-
cję docelową sprzętu. Nie tyl-
ko tego, który już jest, ale też 
tego, który wspólnie planuje-
my dokupić – mówi Robert 
Raczyński.

– My jako klub będziemy 
oferowali odbywanie części 

praktyki zawodowej na lot-
nisku, na naszym sprzęcie. 
Będziemy pomagać mło-
dym adeptom. Sam byłem 
kiedyś uczniem technikum 
lotniczego we Wrocławiu. 
Wtedy także odbywaliśmy 
praktyki na lotnisku w Lu-
binie. W tej chwili posiada-
my pięć samolotów, z czego 
dwa są funkcjonujące, a do 
dwóch brakuje nam silni-
ków. Mamy dziewięć szy-
bowców, w tym dwa dwu-
osobowe do nauki latania 
– uzupełnia Stanisław Ha-
czyński, prezes Aeroklubu 
Zagłębia Miedziowego.

MARIOLA SAMOTICHA

Będą współpracować

Miasto podpisało umowę z lotniskiem
 »Miasto jeszcze ściślej 

będzie współpracować 
z Aeroklubem Zagłębia 
Miedziowego – prezydent 
Robert Raczyński podpisał 
umowę o współpracy 
z zarządem klubu. 
– Chcemy przybliżyć 
mieszkańcom nasze 
lotnisko. To, że jest 
ogrodzone, wcale nie 
znaczy, że ludzie nie mają 
tam wstępu. Szczególnie 
chcemy się skupić na 
młodych i w nich zaszczepić 
pasję do lotnictwa. Żeby 
coś budować, trzeba 
współpracować 
– podkreśla Stanisław 
Haczyński, prezes 
Aeroklubu Zagłębia 
Miedziowego.

Porozumienie to efekt roz-
mów, jakie prowadzimy 
od kilku miesięcy. Zale-

ży nam na rozwoju zarówno 
miasta, jak i aeroklubu. My-
ślę, że rozwój aeroklubu jest 
uzależniony od miasta, z ko-
lei miasto może dużo zyskać 
na rozwoju przestrzeni, która 
dotąd nie była zagospodaro-
wana, czyli przemysłu lotni-
czego – podkreśla prezydent 
Robert Raczyński.

Podpisanie porozumie-
nia to tak naprawdę otwar-
cie drogi do realizacji wspól-
nych projektów. Dziś jako 
pierwszy wymienia się tech-
nikum lotnicze, które miasto 
planuje uruchomić od wrze-
śnia tego roku. Maszyny, któ-
rymi dysponuje aeroklub, ma-
ją pomóc w nauce zawodu dla 
przyszłych mechaników lot-
nictwa.

Ale szkoła to nie wszyst-
ko, zapowiadane są wspól-
ne imprezy lotnicze z po-

kazami dla mieszkańców, 
i to jeszcze w tym roku. 

Obu stronom zależy bo-
wiem na promowaniu lot-

nictwa wśród mieszkań-
ców, rozwoju sportów lot-

niczych i transportu lotni-
czego w Lubinie.

Aeroklub zapewnia też, że 
będzie udostępniał swoje te-
reny pod organizację imprez 
masowych, promował Lu-
bin w środowisku lotniczym, 
a podczas imprez masowych, 
członkowie aeroklubu będą 
wykonywać loty z wykorzy-
staniem podniebnego banera 
promującego miasto. Na da-
chu hangaru lotniczego poja-
wi się też herb Lubina, który 
będzie widoczny z powietrza.

Z kolei miasto zadeklaro-
wało wsparcie w zakresie roz-
woju infrastruktury lotniska. 
Dotyczy to zarówno budowy 
nowych dróg dojazdowych, 
jak i dołożenia pieniędzy do 
zakupu nowych statków po-
wietrznych. Ma też powstać 
nowa ścieżka spacerowo-ro-
werowa wokół lotniska, któ-
ra zostanie połączona z siecią 
ścieżek rowerowych Lubina.

MARIOLA SAMOTICHA
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– Porozumienie to efekt rozmów, jakie prowadzimy od kilku miesięcy. Zależy nam na rozwoju zarówno mia-
sta, jak i aeroklubu – podkreśla prezydent Robert Raczyński

Podpisanie porozumie-Podpisanie porozumie-
nia to tak naprawdę otwar-
cie drogi do realizacji wspól-
nych projektów. Dziś jako 
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Konflikt między zarządem a związkowcami

PKS: Rozjechali 
nas busiarze!

Po w o d e m 
konfliktu są 
dwie kwe-

stie – wypłata zale-
głych świadczeń so-

cjalnych za lata 2013-
2014 oraz 20 procent 
podwyżki dla każdego 

pracownika. Tego ocze-
kują związkowcy. 

Prowadzo-
n o 

mediacje, ale do porozumienie 
nie doszło, dlatego załoga roz-
poczęła akcję protestacyjną.

– W tym roku pakiet 
świadczeń socjalnych, czy-
li paczki dla dzieci, pomoc 
świąteczna bożonarodzenio-
wa i wielkanocna, wczasy pod 
gruszą oraz zapomogi losowe 
będą zrealizowane. W latach 
ubiegłych fundusz nie mógł 
być wypłacany ze wzglę-
du na złą sytuację finanso-
wą. Żeby teraz wypłacić zale-
gły fundusz socjalny, musiał-
bym zaciągnąć kilkaset tysię-
cy złotych kredytu. Nie widzę 
w tym wielkiego sensu – mówi 
wprost Kazimierz Ziółkowski, 
prezes lubińskiego PKS.

Co do podwyżek prezes 
też jest nieugięty. Przyznał, 
że nie jest zwolennikiem 
podwyższania pensji na 
zasadzie wszystkim po 
równo, ale zapropono-
wał związkowcom, by 
od lutego podnieść ich 

pensje o 5 procent, a póź-
niej o tyle samo w drugiej 

połowie roku. Jednak pod 
warunkiem, że PKS wygra 
przetarg ogłoszony przez 
miasto na prowadzenie ko-
munikacji publicznej w ca-

łym powiecie.
– Jeśli tego przetargu nie 

wygramy, firma przesta-

nie funkcjonować. Nie mo-
gę więc dziś dać kierowcom 
podwyżek, kiedy jej los nie 
jest jeszcze znany – zaznacza 
Ziółkowski.

Zdaniem prezesa, zarobki 
w PKS i tak nie należą do naj-
gorszych. Podaje przykłady 
średniej pensji kierowcy ko-
munikacji miejskiej – to 3,8-
3,9 tys. zł brutto miesięcznie. 
Natomiast kierowcy komuni-
kacji międzymiastowej – oko-
ło 3 tys. zł brutto.

– Zarobki wynikają z kil-
ku czynników – więcej za-
rabia na pewno kierowca, 
który jeździ po mieście. Mo-
że wypracować więcej go-
dzin, wziąć nadgodziny. Na-
tomiast kierowca, który wozi 
dzieci do szkoły w którejś ze 
wsi, jedzie rano, później czeka 
i odbiera dzieci po południu. 
To normalne, że zarobi tro-
chę mniej – informuje prezes.

W odpowiedzi związkow-
cy pokazują nam fi szki pra-
cowników przedsiębiorstwa. 
– Jeden zarobił 2,5 tys. brut-
to, drugi 2,4, inny 2,6 tys. zł. 
Są też osoby z najniższą krajo-
wą – wylicza Piotr Humecki, 
przewodniczący NSZZ Pra-
cowników PKS w Lubinie. – 
To są ludzie, którzy pracują 
np. 24 dni w miesiącu. Tym-
czasem dotarliśmy do doku-

m e n -
tów, z których wynika, że za-
rząd i rada nadzorcza zaro-
bili w ubiegłym roku około 
milion złotych. Zapytaliśmy 
o to podczas mediacji i prezes 
nie zaprzeczył – dodaje.

Zaprzeczył z kolei dzien-
nikarzom. Poinformował, że 
nie jest to milion, ale mniej-
sza kwota. Jaka? Tego już nie 
zdradził.

Sytuacja jest patowa. 
Z jednej strony – według za-
pewnień prezesa – spółki 
nie stać na spełnienie żądań 
związkowców, z drugiej jed-
nak strony – jeśli dojdzie do 
zapowiadanego strajku, PKS 
grożą kary fi nansowe, jeśli 
na ulice nie wyjadą autobu-
sy. Takie kary też oznaczały-
by upadek fi rmy.

– Nasza sytuacja jest dziś 
trudna. Rynek jest bardzo 
konkurencyjny, zostaliśmy 
praktycznie rozjechani przez 
busiarzy, mniej osób dojeż-
dża do pracy autobusami 
międzymiastowymi, spada 
liczba uczniów. Dziś nasze 
przychody są o około milion 
złotych rocznie mniejsze. Tyl-
ko podpisanie umowy z mia-
stem jest gwarancją na dalsze 
funkcjonowanie. Nie mo-

gę jednak dopuścić do 
strajku. Zresztą nie po-

zwolę na to – dodaje.
Ostatnio prezes zabronił 

kierowcom ofl agowania auto-
busów. – Autobusy nie są mie-
niem związkowym. Po drugie 
nie mają uchwytów do ofl a-
gowania, po trzecie według 
umów zawartych z prezyden-
tem, zawieszenie fl ag skutko-
wałoby nałożeniem na nas 
kar fi nansowych – informu-
je prezes Ziółkowski.

Związkowcy nie chcą się-
gać po ostateczność, jaką jest 
strajk, ale mówią, że nie mają 
innego wyjścia. – My nie trzy-
mamy się sztywno tego, że 
chcemy 20 procent. Zapropo-
nowaliśmy 15 procent, prezes 
wciąż mówi nie, jednocześnie 
nie proponuje np. 12-13 pro-
cent. Może i zgodzilibyśmy się 
nawet na te 10 procent, ale jeśli 
dostalibyśmy gwarancję, że na 
pewno. A prezes mówi nam, 
że teraz da 5 procent i może 
później 5 procent. My chce-
my konkretów i gwarancji. 
Co my mamy zrobić, jeśli od 
kilku lat ciągle słyszymy tylko 
nie i nie? Prezes zabrał nam już 
część świadczeń socjalnych, 
może niedługo będziemy mu-
sieli oddać mu jeszcze połowę 
wypłaty? – pyta Piotr Humec-
ki.  MARIOLA SAMOTICHA

PKS: Rozjechali 
nas busiarze!
PKS: Rozjechali 
nas busiarze!
PKS: Rozjechali 

Po w o d e m 
konfliktu są 
dwie kwe-

stie – wypłata zale-
głych świadczeń so-

cjalnych za lata 2013-
2014 oraz 20 procent 
podwyżki dla każdego 

pracownika. Tego ocze-
kują związkowcy. 

Prowadzo-
n o 

mediacje, ale do porozumienie 
nie doszło, dlatego załoga roz-
poczęła akcję protestacyjną.

– W tym roku pakiet 
świadczeń socjalnych, czy-
li paczki dla dzieci, pomoc 
świąteczna bożonarodzenio-
wa i wielkanocna, wczasy pod 
gruszą oraz zapomogi losowe 
będą zrealizowane. W latach 
ubiegłych fundusz nie mógł 
być wypłacany ze wzglę-
du na złą sytuację finanso-
wą. Żeby teraz wypłacić zale-
du na złą sytuację finanso-
wą. Żeby teraz wypłacić zale-
du na złą sytuację finanso-

gły fundusz socjalny, musiał-
bym zaciągnąć kilkaset tysię-
cy złotych kredytu. Nie widzę 
w tym wielkiego sensu – mówi 
wprost Kazimierz Ziółkowski, 
prezes lubińskiego PKS.

Co do podwyżek prezes 
też jest nieugięty. Przyznał, 
że nie jest zwolennikiem 
podwyższania pensji na 
zasadzie wszystkim po 
równo, ale zapropono-
wał związkowcom, by 
od lutego podnieść ich 

pensje o 5 procent, a póź-
niej o tyle samo w drugiej 

połowie roku. Jednak pod 
warunkiem, że PKS wygra 
przetarg ogłoszony przez 
miasto na prowadzenie ko-
munikacji publicznej w ca-

łym powiecie.
– Jeśli tego przetargu nie 
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– Dziś nasze przy-
chody są o około mi-
lion złotych mniejsze 
rocznie. Tylko podpi-
sanie umowy z mia-
stem jest gwarancją na 
dalsze funkcjonowanie. 
Nie mogę jednak dopu-
ścić do strajku. Zresztą 
nie pozwolę na to – mówi 
Kazimierz Ziółkowski, 
prezes lubińskiego PKS

nie funkcjonować. Nie mo-
gę więc dziś dać kierowcom 
podwyżek, kiedy jej los nie m e n -

gę jednak dopuścić do 
strajku. Zresztą nie po-

zwolę na to – dodaje.

 » Zaognia się sytuacja w lubińskim PKS. Wygląda na to, że porozumienia na linii zarząd – związkowcy nie będzie, co może oznaczać tylko jedno – strajkkierowców. Prezes spółki Kazimierz Ziółkowski zaprosił media, by poinformować, że firmy nie stać na spełnienie żądań załogi. Z drugiej jednak strony zapewnia, że nie dopuści do strajku.

– Nasza sytuacja jest dziś 
trudna. Rynek jest bardzo 
konkurencyjny, zostaliśmy 
praktycznie rozjechani przez 
busiarzy, mniej osób dojeż-
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Związkowcy
dogadali się 
z zarządem
Po długich i często burzli-
wych negocjacjach obie 
strony wypracowały wspól-
ne stanowisko – związkow-
cy podpisali właśnie porozu-
mienie z zarządem KGHM 
w sprawie kształtowania 
płac i świadczeń pracowni-
czych w 2015 roku.
Obie strony poszły na ustęp-
stwa, tym samym można 
było wypracować wspólny 
dokument. Na podstawie 
porozumienia, z mocą obo-
wiązywania od 1 stycznia 
2015 roku, stawki płac za-
sadniczych zostaną podwyż-
szone o 50 zł, z uwzględnie-
niem postanowień Zakłado-
wego Układu Zbiorowego 
Pracy.
Dodatkowo w tym roku 
utrzymane zostanie zwięk-
szenie dodatkowego odpisu 
na zakładowe fundusze 
świadczeń socjalnych o 4,5 
pkt. procentowego. Przesze-
regowania obejmą do 10 
procent pracowników.
Powyższe zapisy wejdą 
w życie poprzez podpisanie 
protokołu, który będzie sta-
nowił załącznik ZUZP.

MS

Miedziowy holding realizuje ambitne projekty

Energetyczna Firma Roku
 » Projekty realizowane 

przez KGHM znalazły 
uznanie w oczach rady 
Programowej Forum 
Energetycznego. Pod-
czas dziewiątej edycji 
forum miedziowy hol-
ding otrzymał najważ-
niejszy tytuł – Energe-
tycznej Firmy Roku.

Zużycie energii elektrycz-
nej na poziomie 2,6 te-
rawatogodzin w ciągu 

roku stawia lubińską spółkę 
w gronie największych kon-
sumentów energii elektrycz-
nej w Polsce.

– Jednym z celów wyzna-
czonych przez nową strategię 
KGHM jest bezpieczeństwo 
energetyczne. Spółka dy-
wersyfi kuje swoje przycho-
dy poprzez stopniowe wej-
ście w branżę energetyczną. 
Obniżenie kosztów zużycia 
energii elektrycznej to niższe 
koszty działania, a tym sa-
mym wzrost przewagi kon-
kurencyjnej na rynku. Spół-
ka od wielu lat sukcesyw-

nie modernizuje swoją in-
frastrukturę elektroenerge-
tyczną i energomaszynową. 
Silniki pracujące jako napę-
dy wentylatorów, napędy 
pomp, napędy maszyn wy-
ciągowych są wymieniane 
na energooszczędne, a ich 
moc równocześnie jest do-
stosowywana do aktual-
nych potrzeb ciągu techno-
logicznego KGHM – mówi 
Herbert Wirth, prezes spółki.

Miedziowy holding re-
alizuje też ambitne projek-
ty energetyczne. W listopa-
dzie 2014 ruszyła produk-
cja energii elektrycznej ciepła 
w wysokosprawnej kogene-
racji w blokach gazowo-pa-
rowych w Polkowicach i Gło-
gowie. W tym roku w kopal-
ni ZG Rudna planowane jest 
uruchomienie stacji klimaty-
zacyjnej dla potrzeb chłodze-
nia podziemi kopalni, któ-
ra będzie produkowała ener-
gię elektryczną, ciepło oraz 
chłód. W planach są również 
projekty zabudowy silników 
gazowych, projekt farmy wia-
trowej, uruchomienie pilota-
żowych instalacji fotowolta-
icznych, a także budowa blo-

ków energetycznych na bio-
masę w istniejących elektro-
ciepłowniach należących do 

Grupy Kapitałowej KGHM, 
które będą częściowo zasila-
ne własnymi surowcami od-
nawialnymi.

KGHM zaangażowa-
ny jest również w projekty 
związane z budową pierw-
szej w Polsce elektrowni ato-
mowej.

Dodajmy, że Forum Ener-
getyczne to największa w Eu-
ropie Środkowej konferen-
cja skupiająca liderów świa-

ta polityki i biznesu oraz eks-
pertów zajmujących się pro-
blematyką energetyczną. Na-
grodę dla KGHM odebrał Ry-
szard Biernacki, dyrektor na-
czelny ds. inżynierii produk-
cji. Wyróżnienie w kategorii 
inwestycja roku dostał termi-
nal naftowy w Gdańsku. In-
stytucją roku w sektorze ener-
getyki została Akademia Gór-
niczo-Hutnicza w Krakowie.

KGHM
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Podczas dziewiątej 
edycji Forum 

Energetycznego 
miedziowy holding 

otrzymał 
najważniejszy tytuł

Herbert Wirth, prezes spółki.
Miedziowy holding re-

alizuje też ambitne projek-
ty energetyczne. W listopa-
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Statuetka dla Lubina

Najbardziej 
usportowione 

miasto
 » Tytuł najbardziej usportowionej 

gminy roku właśnie przypadł Lubi-
nowi. Nasze miasto otrzymało tę 
statuetkę razem z Wałbrzychem 
podczas Balu Sportowca organizo-
wanego niedawno we Wrocławiu 
przez tygodnik „Słowo Sportowe”.

Gala odbyła się na Stadionie Wrocław, 
jednak nie mógł wziąć w niej udziału 
żaden z przedstawicieli magistratu, dla-

tego kilka dni temu statuetka przyjechała do 
urzędu.

– Lubin dostał kolejną nagrodę związaną 
z usportowieniem tego miasta. Nie na darmo 
mówi się, że Lubin to miasto sportu. Oczy-
wiście my, mieszkając na miejscu wiemy, że 
tak jest, natomiast cieszy to, że jesteśmy za-
uważani także w województwie – mówi Ja-
cek Mamiński, rzecznik prezydenta Lubi-
na. – To jest nagroda, z której powinni być 
dumni przede wszystkim wszyscy sportow-
cy w Lubinie. Ta nagroda im się po prostu na-
leży – dodaje.

Dodajmy, że podczas balu nagrodzono 
najlepszych sportowców i trenerów z całego 

Dolnego Śląska. Zwyciężczynią została lubi-
nianka i medalistka zimowych igrzysk olim-
pijskich w Soczi – Natalia Czerwonka.

MARIOLA SAMOTICHA
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– Nie na darmo mówi się, że Lubin to 
miasto sportu. Oczywiście my, 

mieszkając na miejscu wiemy, że tak 
jest, natomiast cieszy to, że jesteśmy 
zauważani także w województwie – 

mówi Jacek Mamiński, rzecznik 
prezydenta Lubina

 SPRZEDAŻ MIESZKANIA
 1) 4 niezależne pokoje (14,2 m2, 13,25 

m2, 8,91 m2, 8,5 m2), widna, samodzielna 
kuchnia (6,7m2), łazienka z wc (3,40 m2). 
CENTRUM. W otoczeniu budynku bogata in-
frastruktura handlowo – usługowa. Lokaliza-
cja budynku gwarantuje mieszkańcom do-
godny dostęp do komunikacji miejskiej, miej-
sce rewelacyjnie skomunikowane z innymi 
częściami miasta, zapewnia także dostęp do 
komunikacji międzymiastowej. Okna PCV. 
Drzwi zew. antywłamaniowe. PIĘTRO: II/ X . 
Do własnej aranżacji. Pow. 62,3 m2.CENA: 
163 000 zł. CENA ZA M2 - 2616 zł. Tel. 601-
931-170.

 2) BEZCZYNSZOWE. Godne polecenia ze 
względu na niskie koszty eksploatacji i utrzy-
mania, dzięki czemu może stanowić dosko-
nałą inwestycję pod wynajem. Pow. 39,27 
m2. 2 pokoje, kuchnia zaaranżowana  w for-
mie otwartego pomieszczenia na salon, ła-
zienka. Balkon. Piwnica (4,37 m2). Oś. Po-
lne. II piętro/IV (rok budowy budynku: 2001). 
Okna PCV. Ogrzewanie: piec dwufunkcyjny. 
CENA: 155 000 zł - DO NEGOCJACJI. W ce-
nie: meble kuchenne, kuchenka elektryczno 
– gazowa, szafa w stałej zabudowie (w przed-
pokoju). Tel. 691-161-777. 

 3) Propozycja dla rodziny preferującej 
funkcjonalne wnętrze, układ pomieszczeń 
pozwala na korzystanie z pomieszczeń cał-
kowicie niezależnie od pozostałych (rozkła-
dowe). I PIĘTRO (w budynku dwie windy). 
Pow. 61,90 m2. 3 samodzielne pokoje (17 
m2, 12,79 m2, 9,06 m2),

  odrębna, widna kuchnia 6,16 m2 (możli-
wość  połączenia kuchni z pokojem), łazien-
ka i toaleta to osobne pomieszczenia (pow. 
łazienki 3,08 m2, toalety 1,5 m2), duży 
przedpokój -  pow. 11,39 m2, dwa balkony 

(sypialnia, salon). Okna PCV. CENA: 185 000 
zł. Os. Przylesie. Tel. 601-931-170.

 4) 0 % PROWIZJI OD KUPUJĄCEGO ! Zmie-
niono pierwotny rozkład pomieszczeń. Kuch-
nia nie jest już wąskim, przytłaczającym po-
mieszczeniem, lecz dzięki wyburzeniu ściany 
zyskała więcej przestrzeni, stała się integral-
nym miejscem z salonem. Pow. mieszkania 
została powiększona o dodatkowy przedpo-
kój. Dzięki temu, iż w mieszkaniu funkcjono-
wały dwa przedpokoje, obecnie jeden z nich 
wraz z pokojem i częścią kuchenną tworzy 
otwartą przestrzeń, o łącznej pow. 26,3 m2. 
Łazienka i wc to jedno pomieszczenie. W 
mieszkaniu wyodrębniono pralnię. Pow. 62, 
7 m2 + zabudowany korytarz. Balkon. PIĘ-
TRO: VII. Okna PCV. Nowa instalacja elek-
tryczna, nowa instalacja wodno-kanalizacyj-
na. CENA: 199 000 zł. Os. Przylesie. Tel. 695-
666-133.

 5) Mieszkanie zlokalizowane w powiecie 
lubińskim, w gminie Rudna, 2 km od Rudnej. 
II piętro, w II piętrowym budynku. 3 pokoje 
(26,70 m2, 19,35 m2, 13,2 m2), widna, sa-
modzielna kuchnia, łazienka. Dwa pomiesz-
czenia piwniczne. Przeznaczone do remon-
tu, co umożliwia stworzenie własnej aranża-
cji. Stolarka okienna przeznaczona do wy-
miany. Bezczynszowe. Ogrzewanie centralne 
(własny piec na opał stały). CENA: 109 000 
zł. CENA ZA M2: 1575. Tel. 601-931-170. 

 6) Przeznaczone do remontu. Pow. 96,90 
m2. 4 pokoje, kuchnia, łazienka z wc. Do lo-
kalu przynależą pomieszczenia na poddaszu 
budynku mieszkalnego (6,50 m2, 10,90 
m2). Przy budynku mieszkalnym znajduje się 
budynek, w którym wyodrębnione są po-
mieszczenia gospodarcze, do mieszkania 
przynależą  3 pomieszczenia (17,10 m2, 
42,60 m2, 46,40 m2). TYMOWA. Parter, 

dwurodzinny budynek. CENA: 70 000 zł - CE-
NA DO NEGOCJACJI. Tel. 601-93-11-70. 

 7) Nieruchomość położona w wyjątkowo 
cichym i spokojnym miejscu, w okolicach 
Rudnej (2 km od RUDNEJ, powiat lubiński, 
gmina Rudna). Pow. 62 m2. 2 pokoje, kuch-
nia, łazienka. Garaż. Działka ogrodowa. Prze-
znaczone do własnej aranżacji. Stolarka 
okienna częściowo wymieniona (w pokojach 
okna PCV, w kuchni przeznaczona do wymia-
ny). Ogrzewanie gazowe. Atrakcyjna cena – 
cena mieszkania i garażu 67 000 zł. Cena za 
m2 - 1080 zł. Tel. 601- 931-170. 

 8) Przeznaczone do remontu. 3 samo-
dzielne pokoje (15,8 m2, 11,2 m2, 10,5 
m2), samodzielna, widna kuchnia 7,6 m2, 
łazienka 2,9 m2 (po remoncie, pralka w ce-
nie). Z salonu prowadzi wyjście na loggię 
(pow. 2,5 m2). Piwnica 4,10 m2. Pow. miesz-
kania: 54,40 m2. Rozkładowe, dwustronne. 
CENTRUM. PIĘTRO: III w budynku IV piętro-
wym. CENA: 137 000 zł - do negocjacji. CENA 
ZA M2 - 2518 zł. Tel. 691-161-777. 

  9) Wykończone zgodnie z najnowszymi 
trendami panującymi w architekturze 
wnętrz. Wyróżnia się wysokim standardem 
wykończenia. Nowoczesne materiały wykoń-
czeniowe. Drzwi zew. antywłamaniowe. In-
stalacja alarmowa, przygotowana instalacja 
pod klimatyzację. Na podłogach gres. Pow. 
33 m2. Liczba pokoi: 1. Piętro: pierwsze. 
Opłata eksploatacyjna: 127 zł. Ogrzewanie 
gazowe (piec II funkcyjny). CENA: 140 000 zł. 
Istnieje możliwość zakupienia mieszkania z 
całym wyposażeniem. Miejsce postojowe za 
dodatkową opłatą - 20 000 zł. Tel. 691-161-
777. 

 10) Dla osób ceniących sobie standard 
oraz komfort. Nowe  budownictwo (budynek 
wybudowany w 2011 roku). Pow. 57,30 m2. 
2 pokoje, kuchnia, łazienka. Wykończone z 
dużą starannością, nowocześnie i funkcjo-
nalnie zaaranżowane. Kuchnia w formie 
aneksu kuchennego połączonego z salo-
nem.  Meble kuchenne ze sprzętem AGD w 
cenie. Balkon. W mniejszym pokoju znajduje 
się szafa w zabudowie oraz wyodrębniona 
garderoba. Piwnica. I piętro. Okna mieszka-
nia wychodzą na trzy  strony świata. Usytu-
owane w sąsiedztwie terenów zielonych, w ci-
chej, spokojnej okolicy z dala od głównych 
dróg i blokowisk. Niskie koszty utrzymania – 

bezczynszowe. Ogrzewanie własne - piec II 
funkcyjny. Cena: 239 000 zł. Tel. 691-161-
777. 

 11) Mieszkanie bezczynszowe.  Nowe bu-
downictwo. Usytuowane z dala od głównych 
ulic, w okolicy, która zachęca do spacerów - 
w sąsiedztwie terenów zielonych. Pow. 33,4 
m2. Pokój dzienny z aneksem kuchennym, 
sypialnia, łazienka. Balkon. Doskonała inwe-
stycja pod wynajem z uwagi na niskie koszty 
eksploatacji i utrzymania. Opłata eksploata-
cyjna- 58 zł. PARTER. Ogrzewanie: piec II 
funkcyjny. NOWA CENA: 145 000 zł - DO NE-
GOCJACJI. Tel. 691-161-777.

 12) Mieszkanie zlokalizowane w CEN-
TRUM ŚCINAWY. Salon 28,49 m2, pokój 
dziecięcy 15,90 m2, łazienka 3,48 m2, wid-
na, samodzielna kuchnia 8,71 m2. Pokoje 
są przestronne i ustawne. Pow. 67 m2. W 
mieszkaniu wyodrębniono także pomiesz-
czenie spełniające funkcję kotłowni. Piwnica 
-  6,10 m2. I piętro/II. Okna PCV, podłogi: par-
kiet, panele. Opłata eksploatacyjna: 167 zł. 
Miejsce postojowe. CENA: 137 000 zł - do 
negocjacji. Tel. 695-666-133.

 13) NOWA CENA ! Oś. Polne. Polecamy 
szczególnie dużej rodzinie. 4 niezależne po-
koje dają poczucie intymności i niezależno-
ści swoim mieszkańcom, umożliwiają swo-
bodne funkcjonowanie rodzinie z dziećmi. 
Kuchnia - odrębne, samodzielne pomiesz-
czenie. Usytuowanie kuchni względem salo-
nu daje możliwość stworzenia nowoczesnej 
aranżacji, polegającej na połączeniu wspo-
mnianych pomieszczeń. Łazienka i wc to 
osobne pomieszczenia. Pow. 76,70 m2. NO-
WA CENA:  205 000 zł. Tel. 691-161-777. 

 14) NOWA CENA ! 3 pokoje (15,82 m2, 
9,91 m2, 5,38 m2), kuchnia 4,52 m2, ła-
zienka 2,48 m2. Kuchnia jest obecnie od-
rębnym, samodzielnym pomieszczeniem 
jednak istnieje możliwość zaaranżowania 
kuchni w formie aneksu kuchennego połą-
czonego z pokojem. Pow. 43,80 m2. Po-
mieszczenia funkcjonalnie rozplanowane. 
Rozkładowe. Nowy junkers – na gwarancji, 
nowa instalacja gazowa. Nowe piony wodno 
– kanalizacyjne. Dogodny dostęp do bogatej 
infrastruktury (liczne sklepy, targowisko, 
ośrodek zdrowia, apteka, przystanek komu-
nikacji miejskiej, szkoła, przedszkole, żło-
bek). Budynek po termomodernizacji. I pię-

tro/IV piętrowym. NOWA CENA: 131 000 zł. 
Os. Staszica. Tel. 601-93-11-70.

 15) 0 % PROWIZJI OD KUPUJĄCEGO ! Pow. 
50,60 m2. 3 pokoje, widna, samodzielna 
kuchnia, łazienka, toaleta. Przeznaczone do 
remontu, co umożliwia stworzenie własnej 
aranżacji, nowego wnętrza dostosowanego 
do własnych potrzeb. Okna PCV. Rozkłado-
we, dwustronne. Mieszkanie jest ciepłe - 
zwroty z tytułu ogrzewania. Budynek po ter-
momodernizacji. Piętro: II w budynku IV pię-
trowym. Os. Przylesie. NOWA CENA: 149 000 
zł - cena do negocjacji. Tel. 691-161-777.

 16) 0 % PROWIZJI OD KUPUJĄCEGO ! Bez-
czynszowe, usytuowane w budynku wybudo-
wanym w 2008 r. Pow. 50,5 m2. Salon (wyj-
ście na duży balkon-zajmuje całą szerokość 
ściany), sypialnia, kuchnia, jadalnia, łazien-
ka. Istnieje możliwość wyodrębnienia 3 po-
koju. Piwnica- 3 m2. Możliwość korzystania z 
wózkowni. Okna PCV. Panele, gładzie. W 
przedpokoju podwieszany sufit, z oświetle-
niem halogenowym. Ogrzewanie własne ga-
zowe (piec dwu-funkcyjny). Piętro: III. Os. Po-
lne. NOWA CENA: 211 000 zł. Niskie koszty 
utrzymania. Tel. 691-161-777.

 17) Gotowe do wprowadzenia. Przeprowa-
dzony remont oprócz położenia gładzi na 
ścianach, paneli dobrej jakości na podło-
gach, objął również wymianę instalacji, wy-
mianę zew. stolarki drzwiowej (drzwi antywła-
maniowe). Kuchnię zaaranżowano w formie 
otwartego na salon pomieszczenia. W cenie: 
meble kuchenne, sprzęt AGD. Zadbane, do-
brze utrzymane, o doskonale zaadaptowa-
nej powierzchni. Dwie szafy wnękowe. Wyod-
rębniono pomieszczenie, które spełnia funk-
cję garderoby. Pow. 38 m2. Piętro II/IV.CEN-
TRUM. NOWA CENA: 130 000 zł. Tel. 695-
666-133

 18) Bezczynszowe. Salon 18 m2 (wyjście 
na balkon), pokój 12 m2, widna, samodziel-
na kuchnia 8,71 m2, łazienka 4,81 m2. Pow. 
50 m2. Funkcjonalny rozkład pomieszczeń 
(rozkładowe), pomieszczenia usytuowane 
dwustronnie. Parter, budynek IV piętrowy. 
Okna PCV. Nowa instalacja wodno-kanaliza-
cyjna. Nowy piec II funkcyjny (ogrzewanie 
własne, gazowe). Piwnica- 8 m2. Budynek 
monitorowany. Os. Ustronie. Opłata eksplo-
atacyjna: 220 zł (części wspólne, monito-
ring). CENA: 165 000 zł. Tel. 691-161-777.

 19) POLECAMY ! 0 % PROWIZJI OD KUPU-
JĄCEGO ! Stan techniczny mieszkania nie bu-
dzi żadnych zastrzeżeń. Remont został prze-
prowadzony w 2013 roku. Wyposażenie w 
cenie. 

 Meble dobrej jakości, w bardzo dobrym 
stanie technicznym. W cenie również sprzęt 
AGD: lodówka ARISTON, płyta gazowa z pie-
karnikiem ARISTON, zmywarka BOSCH, pral-
ka INDESIT, okap teleskopowy. Zadbane, es-
tetycznie zaaranżowane wnętrze. Pomiesz-
czenia są widne i słoneczne. Mieszkanie 
środkowe. Funkcjonalny rozkład pomiesz-
czeń. Pow. 50,40 m2. IX piętro w budynku z 
windą (dwie windy). Os. Przylesie. NOWA CE-
NA: 159 000 zł. Tel. 695-666-133. 

 20) Okazja cenowa - 2480 zł za m2. Na 
szczególna uwagę zasługuje ustawność oraz 
wielkość salonu, jego pow. jest na tyle duża, 
iż istnieje możliwość wydzielenia w nim czę-
ści jadalnej. Pow. salonu 21,15 m2. Pozosta-
łe pomieszczenia: 2 samodzielne pokoje 
(14,55m2, 8,68m2), łazienka (2,79m2), to-
aleta (1,15m2), oddzielna kuchnia (7,42m2) 
z oknem oraz balkon -zajmuje całą szero-
kość ściany salonu. Pow. 62,5 m2. Atrakcyj-
na cena. Os. Przylesie. IV piętro/ IV. Piwnica 
4,53 m2. Okna PCV. CENA: 155 000 zł. Tel. 
695-666-133.

 21) 0 % PROWIZJI OD KUPUJĄCEGO ! 
Atrakcyjna cena - 2554 zł za m2. Pow.  63,80 
m2.

 3 pokoje (18,78 m2, 11,40m2, 8,54 m2), 
widna, samodzielna kuchnia (9,26 m2), ła-
zienka (4 m2), toaleta (1,63). Balkon. Do 
własnej aranżacji. III piętro. Os. Ustronie III. 
NOWA CENA: 163 000 zł. Tel. 601-93-11-70. 

OFERUJEMY PAŃSTWU PROFESJONALNE I KOMPLEKSOWE USŁUGI POŚREDNICTWA
W OBROCIE NIERUCHOMOŚCIAMI

 Zapewniamy rzetelną i kompleksową obsługę procesu sprzedaży, 
kupna, wynajmu.

Posiadamy bogatą ofertę mieszkań, domów, działek 
i nieruchomości komercyjnych z Lubina i okolic.

ZAPRASZAMY DO NASZEGO BIURA W CE-
LU UZYSKANIA SZCZEGÓŁOWYCH INFOR-

MACJI O OFERTACH 
-  ul. Marii Skłodowskiej – Curie 7

(budynek po TPSA), 
tel.76 749 98 88

WIĘCEJ OFERT NA NASZEJ STRONIE 
www.bax.com.pl
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Ukrywał 
kilogram 
marihuany
W mieszkaniu u 28-let-
niego mieszkańca Lubina 
policja znalazła prawie 
kilogram marihuany. Jak 
szacują stróże prawa, to-
war warty jest powyżej 
50 tysięcy złotych. Teraz 
sprawdzają, skąd męż-
czyzna miał środki odu-
rzające i czy zajmował się 
ich rozprowadzaniem. 
28-latek był bardzo za-
skoczony, gdy do jego 
mieszkania weszli poli-
cjanci. Próbował uciekać, 
ale został zatrzymany. 
– W trakcie sprawdzania 
pomieszczeń, policjanci 
w różnych miejscach oraz 
dwóch sejfach zabezpie-
czyli blisko kilogram środ-
ka odurzającego w posta-
ci marihuany, wagi do 
porcjowania narkotyku 
oraz kilkadziesiąt porcji 
przygotowanych już do 
sprzedaży – mówi aspi-
rant sztabowy Jan Pocie-
cha, rzecznik lubińskiej 
policji. 
28-letni lubinianin trafił 
do policyjnego aresztu. 
– Obecnie policjanci 
szczegółowo wyjaśniają 
okoliczności całej sprawy, 
w tym skąd zatrzymany 
mężczyzna miał środki 
odurzające, czy i na jaka 
skalę zajmował się ich 
rozprowadzaniem – do-
daje aspirant sztabowy 
Pociecha. – Na wniosek 
prokuratora sąd zastoso-
wał wobec lubinianina 
środek zapobiegawczy 
w postaci tymczasowego 
aresztu. 
Za posiadania narkoty-
ków grozi kara do 3, 
a gdy przedmiotem prze-
stępstwa jest ich znaczna 
ilość, nawet do 8 lat po-
zbawienia wolności. Jeśli 
się okaże, że zatrzymany 
także handlował narkoty-
kami, wówczas może mu 
grozić do 10 lat więzie-
nia. 

MRT

 » Ta historia obiegła
 całą Polskę, a jej bohater 
zyskał miano „lubińskiego

Spidermana”. Wszystko dlatego że 

26-letni Arkadiusz W., przyłapany 

przez policję na balkonie bloku przy ulicy 

Jastrzębiej podczas próby włamania, 
uciekał przed zatrzymaniem, 

wspinając się na kolejne piętra. 
Udało się go zatrzymać dopiero
 na dziewiątym piętrze. Trafił do 
aresztu. Grozi mu nawet 15 lat 

więzienia, bo okazało się, 
że to recydywista.

reklama

Legniczanka straciła prawo jazdy

Niebezpieczne wyprzedzanie
 Kiedy jedno auto zaczęło 

wyprzedzać, drugie 
pojechało za nim. Kierująca 
nim kobieta przeceniła 
jednak swoje możliwości. 
Jadący z naprzeciwka 
radiowóz musiał zjechać na 
pobocze, by uniknąć 
czołowego zderzenia – 
36-letnia legniczanka, 
która spowodowała 
zagrożenie na drodze 
straciła prawo jazdy. Teraz 
zajmie się nią lubiński sąd.

Sytuacja miała miejsce na 
drodze krajowej nr 3 relacji 

Lubin – Legnica. Akurat pa-
trol na drodze pełnił radio-
wóz lubińskiej drogówki.

– W pewnym momen-
cie przed radiowozem poli-
cjanci dostrzegli samochód 
osobowy, który wykonywał 
manewr wyprzedzania. Za 
tym pojazdem kolejny kie-
rowca zdecydował się na ten 
sam manewr, który jednak 
był na tyle niebezpieczny, iż, 
aby uniknąć czołowego zde-
rzenia, policjanci byli zmu-
szeni do gwałtownego ha-
mowania i zjechania na po-
bocze drogi – informuje aspi-

rant Karolina Hawrylciów 
z lubińskiej komendy.

Niebezpieczne zachowa-
nie kierowcy nagrał policyj-
ny rejestrator. – Funkcjona-
riusze zatrzymali do kontro-
li 36-letnią legniczankę, kie-
rującą samochodem osobo-
wym marki Ford. Za spo-
wodowanie zagrożenia bez-
pieczeństwa w ruchu dro-
gowym kierującej zosta-
ło zatrzymane prawo jazdy, 
a sprawę wykroczenia wyja-
śni lubiński sąd – dodaje po-
licjantka.

MARIOLA SAMOTICHAFo
t. 
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kierowcy nagrał policyjny 
rejestrator

Grozi mu 15 lat więzienia

Arkadiusz 
W. ma zaledwie 26 

lat, a już dziesięć razy był 
oskarżony przez prokuratu-
rę. Działał głównie na Przy-
lesiu. Dopuszczał się drob-
nych przestępstw przeciw-
ko mieniu oraz tzw. narkoty-
kowych, kwalifikowanych 
z ustawy o przeciwdziała-
niu narkomanii. Kilka razy 
odbywał kary pozbawienia 
wolności.

Ostatnio jego działania 
stały się jednak bardziej zu-
chwałe, a przestępstwa nie 
były kierowane już tylko 
przeciwko mieniu, ale i prze-
ciwko życiu i zdrowiu.

– 
30 ma-

ja 2014 ro-
ku Arkadiusz 

W. wtargnął do 
mieszkania przy ulicy Ja-

strzębiej i tam ukradł konso-
lę PS3 wraz z grą o wartości 
ponad tysiąc złotych, a gdy 
właścicielka chciała ją odzy-
skać, próbując wyrwać ją po-
dejrzanemu z rąk, ten brutal-
nie i z dużą siłą odepchnął 
kobietę, a następnie uciekł 
z mieszkania – informuje Li-
liana Łukasiewicz z Prokura-
tury Okręgowej w Legnicy. – 
4 sierpnia 2014 roku dopu-
ścił się jeszcze poważniejsze-
go przestępstwa, dokonując 
rozboju na pracownicy salo-
nu gier. Wówczas bez zgody 
pracującej tam pokrzywdzo-
nej wszedł do pomieszczenia 

służbowego, a następnie uży-
wając wobec niej siły, zabrał 
z szufl ady biurka pieniądze 
z utargu w kwocie prawie 
5,6 tysiąca złotych – dodaje.

Oba postępowania by-
ły w toku, mimo to 26-latek 
postanowił znów zaatako-
wać. 21 września wszedł na 
wspomniany balkon przy 
ulicy Jastrzębiej, by dostać się 
do mieszkania i znów kogoś 
okraść. Gdy lokatorzy jedne-
go z mieszkań wezwali poli-
cję, lubinianin zaczął wspi-
nać się na coraz to wyżej po-
łożone balkony. Gdy był już 
na dziewiątym piętrze, wszedł 
do jednego z mieszkań.

– Gdy wszedł do środ-
ka, okradł jeszcze śpiącego 
w tym czasie gospodarza, 
zabierając mu telefon o war-
tości 1,5 tysiąca złotych, pa-

pierosy i pieniądze w kwocie 
20 złotych. Policjanci bardzo 
szybko zlokalizowali miesz-
kanie, do którego wszedł po-
dejrzany. Natychmiast we-
zwali go do otwarcia drzwi, 
czego ten początkowo nie 
chciał zrobić, niemal dopro-
wadzając do ich siłowego 
wyważenia – informuje pro-
kurator Łukasiewicz.

Arkadiuszowi W. po je-
go ostatnim wyczynie po-
stawiono zarzuty usiłowania 
kradzieży z włamaniem oraz 
stosowania gróźb i przemocy 
w stosunku do funkcjonariu-

szy policji. Podczas ucieczki 
po balkonach rzucał w mun-
durowych różnymi przed-
miotami, by w ten sposób 
zmusić do zaprzestania pod-
jętej wobec niego interwencji.

Mężczyzna przyznał się 
do popełnienia ostatnich 
dwóch przestępstw. Zaprze-
czył jednak, aby miał doko-
nać rozboju w kasynie oraz 
wymuszenia rozbójniczego 
w maju tego roku.

Zważywszy na obawę 
ukrywania się podejrzane-
go przed organami ścigania, 
obawę matactwa, a także 
wysoki stopień jego demora-
lizacji oraz recydywę, 26-la-
tek został aresztowany na 
trzy miesiące. Teraz, m.in. ze 
względu na recydywę, grozi 
mu od roku do piętnastu lat 
więzienia.  MARIOLA SAMOTICHA

Zarzuty dla lubińskiego 
Spidermana

Arkadiusz W. został 
zatrzymany przez 

policję po pościgu, na 
dziewiątym piętrze 

wieżowca
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Dziennie fabrykę odwiedzało 600 dzieci

Czekoladowa atrakcja 
przyciągnęła tłumy
 » Fabryka Czekolady zrobiła prawdziwą furorę, szczególnie wśród najmłodszych. – Je-

stem tu już czwarty raz – mówi uśmiechnięta od ucha do ucha 6-letnia Lena 
z Przedszkola nr 6, trzymając w ręku czekoladę.

Fabryka stanęła w lubiń-
skiej Galerii Cuprum Are-
na ostatniego dnia stycz-

nia i od tamtej pory do 8 lute-
go, czyli zamknięcia, właści-
wie bez przerwy była pełna.

– Zainteresowanie by-
ło bardzo duże. Odwiedzało 
nas około 600 dzieci dzien-
nie i mówię tu tylko o gru-
pach zorganizowanych, któ-
re przychodziły rano. Osób, 
które odwiedzały fabrykę po 
południu, rodziców z dzieć-
mi nie byliśmy w stanie poli-
czyć. Ale w weekend przed Fa-
bryką Czekolady ustawiła się 
bardzo długa kolejka – mówi 
Anna Ostrowska z Galerii Cu-
prum Arena.

Codziennie przed połu-
dniem do Fabryki Czeko-
lady przychodziły grupy 

z przedszkoli i szkół podsta-
wowych. I to nie tylko z Lu-
bina. Jak mówią organiza-
torzy, zgłosiły się też pla-
cówki na przykład z Legni-
cy.

Dzieci z zaciekawieniem 
obserwowały, jak powstaje 
czekolada, a później ze sma-
kiem ją zjadały.

– Jak tu ładnie pachnie – 
zachwyca się jedna z dziew-
czynek. Rzeczywiście w fa-
bryce rozchodził się smako-
wity zapach czekolady.

– Jestem tu już czwar-
ty raz – wyznaje Lena 
z Przedszkola nr 6 i wraz 
z koleżankami Natalką 
i Emilką pochłaniają cze-
koladę.

– Ja byłam tu już z tatą – 
dorzuca Natalia, rozwodząc 

się na temat różnych 
smaków czekolady.

Fabryka Czekola-
dy działała w lubiń-
skiej galerii do 8 lu-
tego. Każdy mógł 
wejść i zobaczyć, jak 
wytwarzana jest cze-
kolada.

– Był to event edu-
kacyjny, który oddzia-
ływał na zmysły dzieci. 
Można było zobaczyć, jak 
wytwarza się pralinki i zro-
bić własne – mówi Anna 
Ostrowska. – Fabryce Cze-
kolady towarzyszył kon-
kurs. Każdy, kto zrobił za-
kupy na określoną sumę 
i zarejestrował paragon, 
otrzymał czekoladę. W nie-
których czekoladach ukry-
ty był złoty kupon, który 

wymienialiśmy 
na nagrodę. Mie-
liśmy tysiąc czeko-
lad i wszystkie poszły 
w pierwszy weekend, 
więc trzeba było dokupić 
kolejne – dodaje.

MARTA CZACHÓRSKA
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– Jestem tu już 
czwarty raz – 
wyznaje Lena 
z Przedszkola 

nr 6 i wraz 
z koleżankami 

Natalką 
i Emilką 

pochłaniają 
czekoladę
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Matka-Nie-Idealna

Blogerka z Lubina

Gdy Natalia zaczynała rok te-
mu pisać bloga, nie spodzie-
wała się, że stanie się on tak 

popularny. Obecnie codziennie od-
wiedzają go tysiące osób, a miesięcz-
ne statystyki sięgają kilkudziesięciu 
tysięcy wejść. A wszystko zaczęło się 
właściwie przez przypadek.

– Przeglądając internet, pewne-
go dnia trafi łam na słynnego blo-
ga o macierzyństwie. Moja córecz-
ka Hania miała wtedy trzy mie-
siące i moje doświadczenia macie-
rzyńskie bardzo się różniły od tego, 
co przedstawiane było na tym blo-
gu – mówi Natalia, na swoim blo-
gu opisując tę sytuację nieco barw-

niej: „Zatopiona po pachy w dzie-
cięcym gównie, z ssakiem nadry-
wającym sięgającym pępka sut-
ki posłałam soczystą pannę lek-
kich obyczajów w kierunku lukru 
opływającego kit wciskany z każ-
dym kolejnym słowem i każdym 
kolejnym zdjęciem”.

Lubinianka postanowiła więc 
opisać swoje własne doświadcze-
nia, odcukierkowując macierzyń-
stwo. Najpierw pisała tylko dla sie-
bie. Potem pokazała to mężowi. – 
Mój mąż jest dość krytyczny, ale 
gdy czytał, zaczął się śmiać. Do-
szłam do wniosku, że skoro on się 
śmieje, to może pokazać to rów-
nież innym – opowiada o począt-
kach lubinianka.

Założyła bloga Matka-Nie-Ide-
alna. Jak sama mówi, pisze z du-
żą dozą autoironii oraz dystansem 
do macierzyństwa i zarazem mi-
łości. Pisze o wszystkim, co doty-
czy macierzyństwa i o swoich do-
świadczeniach, ale nie tylko. Swo-
je wpisy stara się umieszczać syste-
matycznie co dwa dni. To jej pasja, 
którą obecnie łączy z pracą zawo-
dową i macierzyństwem.

Oczywiście na początku pod 
wpisami pojawiły się hejty, ale 

z czasem blog zyskał stałych czy-
telników i liczba wejść zaczęła się 
powiększać.

– Dużo kobiet napisało do mnie, 
że dopóki nie przeczytały mojego 
bloga, myślały, że tylko one mają 
takie problemy w macierzyństwie. 
Dostaję też mnóstwo prywatnych 
wiadomości z propozycjami tema-
tów, o których mogłabym napisać, 
a także z pytaniami od matek, co 
mają zrobić i tu opisują jakąś kon-
kretną sytuację – dodaje Natalia.

Lubinianka ma już za sobą de-
biut w ogólnopolskiej telewizji. Za-
proszono ją do TVP ABC. W tym 
roku jej blog Matka-Nie-Ideal-
na walczy też o tytuł Bloga Roku 
2014. O tym, kto przeszedł dalej 
zdecydowali internauci, wysyłając 
SMS-y. Blog Natalii znalazł się w fi -
nałowej dziesiątce w kategorii pa-
rentingowej. Wyniki konkursu po-
poznamy 3 marca.

Blog Natalii można poczytać 
w internecie: www.matka-nie-ide-
alna.blog.pl.  MARTA CZACHÓRSKA

ROZMAITOŚCI
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 » Zaczęło się dość niewinnie 
od przeglądania internetu. 
Potem był test
na mężu i pierwszy 
opublikowany wpis. 
Tak powstał blog Matka-Nie-
Idealna Natalii Rogalskiej 
z Lubina, który walczy o tytuł 
Bloga Roku 2014 w konkursie 
organizowanym
przez Onet.

Natalia Rogalska pisze o wszystkim, co 
dotyczy macierzyństwa i o swoich do-
świadczeniach, ale nie tylko. Na zdjęciu 
z córeczką Hanią Fo
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POWIATOWY URZĄD PRACY
CENTRUM AKTYWIZACJI ZAWODOWEJ

 ul. Jana Kilińskiego 12b, 59-300 Lubin,   tel. (076) 746-14-01, fax 746-14-00, 
e-mail wrln@praca.gov.pl      Http://pup.lubin.sisco.info 

- podziemny parking z garażami
- podwyższony standard wykończenia

biuro sprzedaży w Lubinie: ul. Kościuszki 5, tel. 519 184 959 siedziba �rmy: 53-020 Wrocław, ul. Krzycka 90D

developer Sp z o.o.
BLOCKPOL®

OSTATNI DOSTĘPNY

2 POZIOMIOWY, 150 M2
LOKAL USŁUGOWY

- Inwesytcja Zielony Zaułek

Powiatowy Urząd Pracy 
w Lubinie zaprasza 

PROSIMY O ZGŁOSZENIE UDZIAŁU DO 23 LUTEGO 2015 R. 
ADRES E-MAIL: V.NIEMCZAK-DABROWSKA@PUPLUBIN.PL, TEL. 076/ 746-14-90

PROGRAM KONFERENCJI:
 10.00 – powitanie uczestników
  10.15-11.45 Krajowy Fundusz Szkoleniowy
e   wystąpienie przedstawiciela Dolnośląskiego 

Wojewódzkiego Urzędu Pracy
e  Krajowy Fundusz Szkoleniowy – co to takiego? – prezentacja multimedialna
e  wniosek KFS, umowa z pracodawcą, rozliczenie wniosku
e  formularz pomocy de minimis

Prowadzące: Violetta Niemczak-Dąbrowska - 
kierownik Referatu Poradnictwa Zawodowego,  
Izabela Szymańska - specjalista ds. rozwoju 
zawodowego

12.00 - 13.00 - Nowe instrumenty rynku pracy
Prowadząca: Iwona Isztwan - kierownik Referatu Programów Rynku Pracy

Konferencja ma służyć promocji Krajowego Funduszu Szkoleniowego, jako nowej formy 
pomocy w kształceniu ustawicznym kierowanej do pracodawców i ich pracowników powyżej 
45. roku życia, jak również poświęcona będzie zagadnieniom związanym z nowymi 
instrumentami rynku pracy, umożliwiającymi korzystne zatrudnianie osób bezrobotnych.

na Konferencję poświęconą Krajowemu Funduszowi 

Szkoleniowemu oraz nowym instrumentom rynku pracy, 

która odbędzie się 6 marca 2015 r. w godz. 10.00 - 13.00 

w Centrum Kultury Muza, Sala Błękitna - I piętro, sala nr 210.
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Powiatowe
POWIAT

Pieniądze 
dla zdolnych
  Gmina nagrodzi uczniów

Gmina wiejska Lubin znów wyróżni najzdolniej-
szych uczniów ze swojego terenu. Młodzi mogą otrzy-
mać od samorządu nagrody fi nansowe, wcześniej mu-
szą jednak złożyć stosowny wniosek.

Wnioski w urzędzie gminy można składać do 15 lu-
tego. Podstawowy warunek to wybitne osiągnięcia spor-
towe lub naukowe.

Dodatkowe informacje oraz wnioski można znaleźć 
na stronie: www.bip.ug-lubin.dolnyslask.pl.

WOJCIECH NIEDZIELSKI

Masz kredyt 
we frankach? 
 Skontaktuj się z UOKiK

Wysoki kurs franka 
wywołał w ostatnim cza-
sie spore zamieszanie. Oso-
by, które właśnie w tej wa-
lucie zaciągnęły kredyty 
hipoteczne, teraz szukają 
pomocy i sposobu na obni-
żenie raty kredytowej, któ-
ra znacznie wzrosła.

W odpowiedzi na py-
tania, które często padają 
ze strony kredytobiorców, 
Urząd Ochrony Konkuren-
cji i Konsumentów wszczął 
postępowanie wyjaśnia-
jące w tej sprawie. Urząd 
sprawdzi, czy w zakresie 
nieuwzględnienia ujemne-
go wskaźnika LIBOR przy 
ustaleniu oprocentowania 
kredytów oraz żądania do-
datkowych zabezpieczeń od 
konsumentów mogło dojść 
do naruszenia ich interesów.

– W celu uzyskania 
wszelkich informacji do-
tyczących kredytów zacią-
gniętych we frankach bądź 
wątpliwości, czy bank do-
konał wszystkich czynno-
ści zgodnie z prawem, nale-
ży najpierw skontaktować 
się z bankiem. W przypad-
ku problemów z regularny-
mi spłatami kredytu, moż-
na rozpocząć negocjacje 
z bankiem lub ustalić spo-
sób restrukturyzacji kredy-
tu. Kolejno należy spraw-

dzić, czy bank uwzględnił 
ujemny wskaźnik LIBOR 
przy ustaleniu oprocento-
wania oraz czy będzie żądał 
dodatkowego zabezpiecze-
nia kredytu. Jeśli coś budzi 
nasze wątpliwości lub bank 
nie uwzględnił powyższe-
go, należy skontaktować się 
z UOKiK pod numerem te-
lefonu 22 55 60 424 lub pod 
adresem mailowym frank@
uokik.gov.pl – przedstawia 
działania UOKiK Wiesława 
Sulima, powiatowy rzecz-
nik konsumentów.

Zdaniem UOKiK w wy-
niku sytuacji związanej ze 
wzrostem kursu franka, 
bank powinien uwzględnić 
ujemny wskaźnik LIBOR 
i nie powinien żądać żadnych 
dodatkowych zabezpieczeń.

W przesyłanym do 
UOKiK mailu należy załą-
czyć wszystkie dokumenty 
dotyczące sprawy oraz dane 
identyfi kacyjne, które wy-
korzystane zostaną w trak-
cie postępowania wyjaśnia-
jącego.

– Korzystając z okazji, in-
formuję, że zmienił się nu-
mer infolinii konsumenc-
kiej UOKiK, gdzie można 
bezpłatnie uzyskać poradę 
konsumencką. Nowy nu-
mer to 800 889 866 – doda-
je Wiesława Sulima.

MARTA SOBOTKIEWICZ
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– Jeśli coś budzi nasze 
wątpliwości, należy 
skontaktować się z UOKiK 
– informuje Wiesława 
Sulima, powiatowy 
rzecznik konsumentów

WORD powstał nie tylko w Lubinie
 Jesteśmy w czołówce ośrodków egzaminacyjnych

W ubiegłym roku otwarty został 
w Lubinie ośrodek egzaminacyjny dla 
kierowców. Jak się okazuje, w 2014 
powstało wiele oddziałów WORD na 
terenie całej Polski, a najwięcej na te-
renie Dolnego Śląska i województwa 
mazowieckiego. 

W naszym regionie w minionym ro-
ku otwarte zostały ośrodki egzamina-
cyjne w Głogowie, Lubinie, Świdnicy 
i Bolesławcu. Lubiński ośrodek jest od-

działem WORD w Legnicy, głogowski 
i bolesławiecki są oddziałami WORD 
w Jeleniej Górze, a świdnicki to oddział 
WORD w Wałbrzychu. 

O jeden więcej, bo aż pięć oddzia-
łów WORD otwartych zostało w woje-
wództwie mazowieckim. W pozosta-
łych częściach Polski w ubiegłym roku 
powstało w sumie jeszcze sześć takich 
ośrodków. 

Przypomnijmy, że lubiński ośrodek 
otwarty został w grudniu 2014 roku 
i aktualnie cieszy się dużym zaintere-
sowaniem mieszkańców i wysoką zda-
walnością egzaminów na prawo jazdy 
kategorii B.   MARTA SOBOTKIEWICZ

W naszym regionie 
w minionym roku otwarte 

zostały ośrodki egzaminacyjne 
w Głogowie, Lubinie, Świdnicy 

i Bolesławcu

Od listopada zeszłego roku w ramach po-
wiatowego programu profi laktyki zdro-
wotnej realizowane są bezpłatne bada-

nia w kierunku wczesnego wykrywania raka 
prostaty i osteoporozy. Jak się okazuje, cieszą 
się one ogromnym zainteresowaniem miesz-
kańców.

Z badań w kierunku wykrywania oste-
oporozy skorzystało już ponad 1030 kobiet, 

a z badań w kierunku raka prostaty ponad 
710 mężczyzn.

– Córka pokazała mi plakat i na-
mówiła do pójścia na badania. Zu-

pełnie za darmo sprawdziłam stan 
swoich kości i teraz śpię spokoj-

niej – mówi jedna z mieszkanek 
powiatu lubińskie-
go.
Przypominamy, 

że badania w kierunku 
wykrywania osteoporozy 

realizowane są w przychod-
ni przy ul. Słonecznej w Lubinie, 

a w kierunku raka prostaty w dwóch 
przychodniach CDT Medicus przy ul. Le-
śnej i Armii Krajowej w Lubinie oraz w przy-
chodni przy ul. Słonecznej.

– Badania w ramach powiatowego pro-
gramu profi laktyki zdrowotnej potrwają do 
2016 roku. Zachęcam wszystkich mieszkań-
ców do skorzystania z nich, ponieważ w ten 
sposób mogą oni zapobiegać rozwijaniu się 
tych chorób. Wczesna diagnoza często umoż-
liwia skuteczne leczenie – mówi Adam Myrda, 
starosta lubiński.

Bezpłatne badania densytometryczne 
w kierunku osteoporozy skierowane są do 
kobiet w wieku od 45 do 65 lat, a w kierun-
ku raka prostaty do mężczyzn pomiędzy 50. 
a 65. rokiem życia.

Szczegółowe informacje dostępne są na 
stronach: www.omplubin.pl, www.cdtmedi-
cus.pl.

W tym roku przeprowadzony zostanie 
również drugi etap szczepień przeciwko wiru-
sowi brodawczaka ludzkiego HPV, dla dziew-
czynek, które po raz pierwszy zaszczepione zo-
stały w ramach powiatowego programu w ro-
ku ubiegłym.

MARTA SOBOTKIEWICZ

Z badań korzystają 
setki mieszkańców 
 Powiatowy program profilaktyki zdrowotnej

Z badań w kierunku 
wykrywania osteoporozy 
skorzystało już ponad 1030 
kobiet, a z badań w kierunku 
raka prostaty ponad 710 
mężczyzn
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Z okazji 70. rocznicy wy-
zwolenia Lubina, człon-
kowie Związku Wetera-

nów i Rezerwistów Wojska 
Polskiego w Lubinie wraz 
z przedstawicielami Staro-
stwa Powiatowego w Lubi-
nie złożyli kwiaty i zapalili 
znicze na cmentarzu wojen-
nym żołnierzy radzieckich.

– Ten dzień jest dla nas 
niezwykle ważny, bo wła-
śnie na naszej ziemi lubiń-
skiej ci żołnierze polegli za 

nas. Nie walczyli bowiem 
o swoją tylko o naszą ziemię 
i na naszej ziemi zginęli. Dla-
tego zawsze musimy pamię-
tać o nich, tym bardziej, że 
leży tutaj też dwóch nastolat-
ków pochodzenia polskiego 
– mówi Tadeusz Czyżowski, 
prezes Związku Weteranów 
i Rezerwistów Wojska Pol-
skiego w Lubinie.

Po oddaniu hołdu pole-
głym żołnierzom walczą-
cym o wyzwolenie Lubi-

na, wszyscy zgromadzeni 
udali się na cmentarz ko-
munalny pod pomnik Sy-
biraków i oddali im hołd, 
składając kwiaty i zapala-
jąc znicze z okazji obcho-
dzonej 8 lutego 75. rocz-
nicy pierwszej zsyłki Pola-
ków na Sybir.

– Ta uroczystość to odda-
nie hołdu tym, którzy wal-
czyli za wyzwolenie Lubina 
oraz wszystkim tym, którzy 
polegli w walce o wyzwole-

nie Polski spod jarzma hi-
tlerowskiej okupacji – mó-
wi Paweł Kleszcz, dyrektor 
departamentu organizacji 
i kadr Starostwa Powiatowe-
go w Lubinie. 

Druga część uroczysto-
ści odbyła się w siedzibie Sta-
rostwa Powiatowego w Lu-
binie, na której obecni byli 
również wiceprezes zarządu 
głównego ZWiRWP Krzysz-
tof Majer oraz kapitan Ry-
szard Złociński.

– Z ogromną przyjem-
nością przyjechałem, że-
by z Kombatantami i Wete-
ranami lubińskimi godnie 
uczcić 70. rocznicę wyzwo-
lenia Lubina. Bardzo dobrze, 
że towarzyszył nam szkolny 
sztandar oraz sztandar har-
cerski, bo w ten sposób uda-
ło się połączyć młode i star-
sze pokolenie – mówi Krzysz-
tof Majer, wiceprezes zarzą-
du głównego i prezes dolno-

śląskiego oddziału 
ZWiRWP.

P o d c z a s 
spotkania 
prz yzna-
ne zostały 
związko-
we Srebrne 
Krzyże za 
zasługi dla 

członków ZWiRWP. Uroczy-
ście wręczono 12 odznaczeń.

– Przede wszystkim dzię-
kuję staroście lubińskiemu 
Adamowi Myrdzie za wspie-
ranie naszej działalności i po-
moc w organizacji wszyst-
kich obchodów. Ja już wiele 
razy mówiłem, że gdyby nie 
to wsparcie nie udałoby nam 
się zorganizować wielu waż-
nych obchodów – dodaje Ta-
deusz Czyżowski.

MARTA SOBOTKIEWICZ

Wiadomości Powiatowe

POWIAT

Nagrodzili 
sportowców 
z regionu

Natalia najlepszą 
sportsmenką
Natalia Czerwonka 
z Cuprum Lubin, srebrna 
medalistka Igrzysk 
Olimpijskich z Soczi została 
uznana za najlepszą 
zawodniczkę Zagłębia 
Miedziowego. W gronie 
dziesięciu najlepszych 
sportowców znalazł się 
także Dmytro Pashytsky, 
siatkarz Cuprum Lubin. 
Wśród trenerów 
triumfował Łukasz Stawarz, 
szkoleniowiec legnickich 
taekwondzistów, a na 
trzecim stopniu podium 
stanął trener lubińskich 
siatkarzy.
Uroczystą galę mistrzów 
sportu Zagłębia 
Miedziowego 
zorganizowano 
w legnickim hotelu Qubus. 
W tym roku najwięcej 
laurów zebrali 
przedstawiciele 
siatkarskiego Cuprum 
Lubin. Trener Gheorghe 
„Gianni” Cretu zajął trzecie 
miejsce w klasyfikacji 
najlepszych trenerów 
Zagłębia Miedziowego, 
a Dmytro Pashytsky 
uplasował się na ósmej 
pozycji w rankingu 
najlepszych sportowców 
regionu. Co więcej, prezes 
Cuprum – Dariusz Biernat – 
został wyróżniony tytułem 
Osobowości Sportowej 
2014 roku.
– To dla nas wielki dzień 
i ogromny zaszczyt. Zaraz 
po wygranym meczu 
z zespołem BBTS Bielsko-
Biała przyjechaliśmy do 
Legnicy, by odbierać tak 
ważne nagrody. To jest 
wyróżnienie dla całego 
środowiska siatkarskiego 
w Lubinie. Robimy bardzo 
wiele, by ściągnąć do hali 
na nasze mecze jak 
największe tłumy i to nam 
się udaje – mówi Dariusz 
Biernat.
W plebiscycie na 
najlepszego sportowca 
regionu nie było 
niespodzianki. Triumfowała 
łyżwiarka szybka z Lubina, 
Natalia Czerwonka. 
Z powodu napiętych 
planów, srebrna medalistka 
z IO w Soczi niestety nie 
mogła odebrać nagrody.

MAX

Związek Sybiraków oddał hołd
 Złożyli kwiaty w rocznicę

Przedstawiciele władz 
miasta i powiatu oraz 
Związku Sybiraków uro-
czyście uczcili pamięć i od-
dali hołd Polakom wy-
wiezionym na Sybir. W 75. 
rocznicę pierwszych zsy-
łek odprawiono mszę świę-
tą, a pod pomnikiem Sybi-
raków na starym cmenta-
rzu komunalnym złożono 
kwiaty i zapalono znicze. 

Mszę w intencji Sybira-
ków i ich rodzin odprawio-
no w kościele Matki Boskiej 
Częstochowskiej. Później 
delegacje Związku Sybira-
ków oraz przedstawiciele lo-
kalnych władz samorządo-
wych złożyli wieńce pod pa-
miątkowym pomnikiem. 

– Dziękuję wszystkim, 
którzy uczestniczyli w uro-
czystej mszy świętej i tym, 

którzy przyszli na cmentarz 
pomodlić się w ciszy i sku-
pieniu, oddając hołd naszym 
współbraciom, którzy zosta-
li tam, na Syberii na zawsze. 
Dziękuję władzom miasta 
i powiatu za życzliwość i po-
święcenie w zorganizowaniu 
tej uroczystości – mówi Ma-
ria Pawłowicz, szefowa lubiń-
skiego oddziału Związku Sy-
biraków.   MAX Fo
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Delegacje Związku Sybiraków oraz przedstawiciele 
lokalnych władz samorządowych złożyli wieńce 
pod pamiątkowym pomnikiem

Poległym żołnierzom 
 To oni polegli za nas – mówi prezes Związku Weteranów i Rezerwistów Wojska Polskiego
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Ogłosili przetarg

Wyremontują 
świetlicę w Czerńcu
 Tak jak kilka miesięcy 

temu mówił wójt gminy 
Lubin Tadeusz Kielan, 
wiele obiektów 
użyteczności publicznej na 
terenie gminy wymaga 
modernizacji. Do takich 
obiektów zalicza się 
chociażby świetlica 
wiejska w Czerńcu, która 
niebawem zostanie 
wyremontowana.

– Wszczęte zostały nie-
zbędne procedury przetar-
gowe związane z wyłonie-
niem wykonawcy tej inwe-
stycji. Będzie to remont ge-
neralny, bo zmodernizowa-
ne zostaną zarówno sale, ele-
wacja, dach z termomoder-
nizacją, jak i instalacje oraz 
teren wokół świetlicy, któ-
ry zostanie zagospodarowa-
ny – mówi Maja Grohman, 
pełniąca obowiązki rzecz-

nika prasowego wójta gmi-
ny Lubin Tadeusza Kielana.

Ponadto postawione zo-
staną elektryczne tablice 
rozdzielcze, a budynek za-
bezpieczony zostanie syste-
mem alarmowym. Plano-
wo prace remontowe po-
trwają do czerwca tego roku.

Oferty wraz z wymaganą 
dokumentacją można skła-
dać do 17 lutego do godziny 
10 w siedzibie urzędu gminy 
w Lubinie.

Czy to jedyna świetli-
ca, która jeszcze w tym ro-
ku doczeka się remontu, czy 
może gmina już planuje ko-
lejne prace? – Ciężko to dziś 
powiedzieć, ponieważ na 
ostatniej sesji do budżetu 
wprowadzone zostały istot-
ne zmiany, więc jeszcze jest 
zbyt wcześnie, żeby o tym 
mówić – dodaje Maja Groh-
man.  MARTA SOBOTKIEWICZ

Wpadł w legnickim markecie. Mógł oszukiwać także 
w powiecie lubińskim

Wydrukował bony 
i robił zakupy
 Wpadł w Legnicy, ale 

policjanci podejrzewają, że 
mógł działać na terenie 
wszystkich sąsiednich 
miast. Dlatego o oszuście, 
który płacił w sklepach 
podrobionymi bonami 
towarowymi, powiadomiono 
jednostki policji z całej 
okolicy. Tym bardziej, że 
przy zatrzymanym 30-latku 
znaleziono bony, które 
z pewnością chciał jeszcze 
wykorzystać.

Proceder młode-
go mężczyzny 
ukróciła ka-
sjerka jed-
nego z le-
gnickich 
m a r -
ketów. 
3 0 - l a -
tek za 
a r t y k u -
ły spożyw-
cze i sprzęt AGD 
chciał zapłacić bo-
nami o wartości 
450 zł. Ale te wzbu-
dziły podejrzenia 
kobiety. Sądząc, że 
bony są fałszywe, 
wezwała ochronę. 
Potem mężczyznę 
przekazano policji.

Podejrzenia ko-
biety były słuszne – bony oka-
zały się fałszywe. – Policjanci 
sprawdzili inne sklepy wiel-

kopowierzchniowe na terenie 
Legnicy. Okazało się, że męż-
czyzna robił wcześniej zaku-
py w trzech innych sklepach. 
W każdym z nich dokonywał 
zakupów artykułów spożyw-
czych. Zabezpieczono tam 
fałszywe bony o łącznej war-
tości 1670 zł. Ponadto przy za-
trzymanym funkcjonariusze 
znaleźli kolejne kilkanaście 
fałszywych bonów o nomi-
nałach stuzłotowych – infor-
muje podinspektor Sławomir 
Masojć z legnickiej komendy.

Z a t r z y m a -
ny 30-latek 

to miesz-
kan iec 
W r o -
c ł a -
w i a . 
T r a -
fił do 

aresztu, 
grozi mu 

do ośmiu 
lat więzienia. – 

Policjanci spraw-
dzają, czy nie po-
sługiwał się on ty-
mi bonami w in-
nych sklepach na 
terenie powiatu. 
Informacja o za-
trzymaniu i sposo-
bie działania oszu-
sta przekazana zo-

stała również do innych jedno-
stek policji – dodaje podinspek-
tor Masojć.  MARIOLA SAMOTICHA
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Okazało się, że męż-
czyzna robił wcze-
śniej zakupy 
w trzech innych skle-
pach. W każdym 
z nich dokonywał 
zakupów artykułów 
spożywczych

Wybrali Sołtysa Roku 2014

Głosowania nie było, sami zdecydowali
 W tym roku było inaczej – 

to sołtysi sami ocenili 
swoją pracę i wybrali 
spośród siebie tych 
najlepszych. Tym samym 
wiadomo już, że Sołtysem 
Roku 2014 w gminie 
wiejskiej Lubin została 
Danuta Nożewska 
z Siedlec. Nagrody 
wręczono podczas 
spotkania wójta 
z gospodarzami wsi 
mijającej właśnie kadencji 
2011-2015. 

Wybór sołtysa roku to 
w gminie tradycja. Wcze-
śniej najlepszych wybiera-
li internauci. Rok temu po-
jawiły się jednak problemy, 
konkurs unieważniono, bo – 
jak podawały ówczesne wła-
dze gminy – ktoś włamał się 
do systemu. Jakby nie było, 
podważono wiarygodność 

internetowego głosowania. 
W tym roku wójt Tadeusz 
Kielan wybrał inny system – 
zaprosił wszystkich ustępu-
jących sołtysów na spotka-
nie. Chciał im podziękować 
za dotychczasową pracę, bo 
nie wszyscy zdecydowali się 
ponownie kandydować.

– Minione cztery lata to 
dla sołtysów czas wytężonej 
pracy na rzecz swoich ma-

łych ojczyzn, w którą wkła-
dali nie tylko zaangażowa-
nie, ale także serce. Dziękuję 
za to w imieniu Urzędu Gmi-
ny Lubin i swoim własnym 
– mówi wójt Tadeusz Kie-
lan. – Zapraszam do dalszej 
współpracy, bo pozostajecie 
państwo mieszkańcami na-
szej gminy, co oznacza, że nie 
jest to pożegnanie, a jedynie 
zamknięcie pewnego etapu 

naszej współpracy – zaape-
lował do sołtysów. 

Podczas spotkania, któ-
re zorganizowano w świe-
tlicy w Oborze, wyłoniono 
też sołtysów roku. Wybra-
li ich ze swojego grona sa-
mi gospodarze wsi. Najwię-
cej głosów otrzymała Danu-
ta Nożewska z Siedlec, dru-
gie miejsce zajął Ryszard Sta-
siuk ze Składowic, a trzecie – 
Tadeusz Kosturek z Raszów-
ki. Wręczona została także 
nagroda za najdłuższy so-
łecki staż. Otrzymał ją Zdzi-
sław Chudy z Czerńca, który 
sołtysem był przez osiem ka-
dencji, czyli aż 32 lata! 

Przypomnijmy, że w gmi-
nie wciąż trwają wybory no-
wych sołtysów. Zebrania 
z mieszkańcami potrwają do 
26 lutego. Jako ostatni sołty-
sa wybiorą mieszkańcy Goli. 

MARIOLA SAMOTICHA
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Najwięcej głosów otrzymała Danuta Nożewska z Siedlec, 
drugie miejsce zajął Ryszard Stasiuk ze Składowic, a trzecie 
– Tadeusz Kosturek z Raszówki

W gminie Ścinawa już wybrano

Będą rządzić kobiety

 » Wszystkie 
miejscowości z gminy 
Ścinawa mają już 
nowych sołtysów. 
Wybory zdominowały 
panie. Będą rządzić 
w aż 16 z 19 sołectw.

Mieszkańcy wybra-
li nie tylko sołty-
sów, ale rady so-

łeckie na najbliższe cztery 
lata. Wybory w poszcze-
gólnych miejscowościach 
gminy Ścinawa trwały od 
19 stycznia do 2 lutego.

W 16 sołectwach wy-
brane zostały kobiety, 
a tylko w trzech mężczyź-
ni. W Sitnie sołtysem zo-
stała Teresa Droń, w Wie-
lowsi Magdalena Szmi-
gielska, w Parszowicach 
Edyta Hajduk, w Turowie 
Renata Dąbrowska, w Dą-
browie Środkowej i Dol-
nej Edyta Socha, w Jurczu 
Krystyna Kietla, w Dłu-
życach Edwarda Zdoby-
lak, w Dębcu Teresa Gła-
ba, w Lasowicach An-
dżelika Wojciechowska, 
w Przychowej Józefa Ka-
sprzak, w Buszkowicach 

Jan Śliwa, w Chełmku 
Wołowskim Aneta Pałac, 

w Tymowej Halina Cha-
łupa, w Dziewinie An-
drzej Sajak, w Redlicach 
Marcin Mysków, w Krzy-
żowej Janina Makuła, 
w Ręszowie Dorota Mar-
cjan, w Dziesławiu Danu-
ta Pawłoszyńska, w Zabo-
rowie Grażyna Wietrzy-
kowska.

MARTA CZACHÓRSKA
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Wybory 
w poszczególnych 
miejscowościach 

gminy Ścinawa trwały 
od 19 stycznia do 2 

lutego
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Gmina Lubin ekologicznie

Wypełnij ankietę
 Gmina Lubin przystąpiła do 

opracowania Planu Gospodarki 
Niskoemisyjnej (PGN). Jest to 
dokument strategiczny, opisujący 
kierunki działań zmierzających do 
osiągnięcia celów pakietu 
klimatyczno-energetycznego, tj. 
redukcji emisji gazów 
cieplarnianych, zwiększenia udziału 
energii pochodzącej ze źródeł 
odnawialnych, zwiększenia 
efektywności energetycznej oraz 
poprawy jakości powietrza, a także 
zmiany postaw konsumpcyjnych 
użytkowników energii.

– Dobrze opracowany Plan Go-
spodarki Niskoemisyjnej pozwo-
li podnieść szanse gminy i innych 
podmiotów, w tym przedsiębiorstw 
działających na jej terenie, na skorzy-
stanie ze środków Unii Europejskiej 
m.in. w ramach Regionalnego Pro-
gramu Operacyjnego Województwa 
Dolnośląskiego na lata 2014-2020 – 
wyjaśnia w liście skierowanym do 
mieszkańców gminy Lubin wójt Ta-
deusz Kielan.

Na opracowanie Planu Gospodar-
ki Niskoemisyjnej, za pośrednictwem 
Narodowego Funduszu Ochrony Śro-
dowiska i Gospodarki Wodnej, gmi-
na Lubin uzyskała dofinansowanie ze 
środków Unii Europejskiej w ramach 
Programu Operacyjnego Infrastruk-
tura i Środowisko 2007-2013.

Celem wdrażania planu jest po-
prawa stanu środowiska i jakości ży-
cia mieszkańców gminy Lubin po-
przez kontynuację rozpoczętych 
i wdrażanie nowych działań w za-
kresie m.in. ograniczenia emisji za-

nieczyszczeń pyłowo-gazowych, 
modernizacji budynków mieszkal-
nych, usługowo-handlowych, pro-
dukcyjnych, użyteczności publicz-
nej, modernizacji i rozbudowy in-
frastruktury drogowej, zmniejszenia 
energochłonności oświetlenia ulicz-
nego, oraz innych dziedzin funkcjo-
nowania gminy.

Aby jak najlepiej rozpoznać i zdia-
gnozować obecne oraz przyszłe po-
trzeby gminy w zakresie moderniza-
cji źródeł ciepła, termomoderniza-
cji budynków, procesów technolo-
gicznych, powstała krótka ankieta 
dla mieszkańców. Wypełnienie an-
kiety nie jest wiążącym zobowiąza-
niem, natomiast stanowi ważną in-
formację dla władz gminy o możli-
wościach dalszej poprawy jakości 
powietrza.

Ankieta jest również udostępnio-
na poprzez stronę internetową pro-
jektu: www.e-pgn.pl w dziale „Lu-
bin/Ankietyzacja”.

Dodatkowe informacje można 
uzyskać w Urzędzie Gminy pod nr 
tel. 76 840 31 63 oraz w biurze wyko-
nawcy opracowania, tj. fi rmy Nowa 
Energia Doradcy Energetyczni Bo-
gacki, Osicki, Zieliński Sp.J. pod nr 
tel. 32 20 95 546.

Wypełnioną ankietę można zło-
żyć w Urzędzie Gminy w Lubinie 
w biurze podawczym lub w pok. nr 
9 (budynek nr 6a), przesłać pocztą na 
adres: Urząd Gminy Lubin, ul. Wła-
dysława Łokietka 6, 59-300 Lubin 
lub przesłać drogą elektroniczną na 
adres e-mail: lubin@nowa-energia.pl 
w terminie do 27.02.2015 r.

WOJCIECH NIEDZIELSKI

Krystian Kosztyła wraz z radnymi chce rozwijać Ścinawę

Burmistrz zdradza swoje plany
 » Ścinawa ma już budżet. Na ostatniej sesji radni 

przyjęli dokument, wskazując najważniejsze 
inwestycje do realizacji w 2015 roku. 
– Mimo że nie jest to budżet naszych marzeń, 
a środki są mocno ograniczone, na pewno 
zrealizujemy zaplanowane inwestycje 
– zapewnia burmistrz Krystian Kosztyła.

W momencie, gdy 
Kosztyła rozpoczął 
pracę w Urzędzie 

Miasta i Gminy Ścinawa, pro-
jekt budżetu był już przygoto-
wany przez jego poprzednika. 
– Część inwestycji była już roz-
poczęta albo przygotowana do 
realizacji, inne musimy zreali-
zować, bo zobowiązują nas do 
tego przepisy. Tym samym jest 
to budżet, w którym w więk-
szości kontynuujemy prace 
poprzedniego burmistrza – 
przyznaje Krystian Kosztyła.

Łącznie budżet gminy wy-
nosi w tym roku 29 mln zł. Na 
inwestycje gmina przeznaczy 
3,6 mln zł. – Główne pozycje 
to kontynuacja kanalizacji 

w Dziesławiu o wartości oko-
ło 600 tys. zł, także moderni-
zacja ujęcia wody w Wielow-
si, na co w budżecie zabez-
pieczono 900 tys. zł. Pozycja 
wyróżniająca się kwotowo to 
około 600 tys. zł na budowę 
świetlicy w Dziewinie, miej-
scowości, gdzie nie było dotąd 
świetlicy. Mimo że przepadła 
dotacja, jaką mogliśmy na ten 
cel dostać, bo mój poprzednik 
podpisał umowę z wykonaw-
cą, w której termin realizacji 
to czerwiec, a z dotacji trzeba 
było się rozliczyć już w mar-
cu, zdecydowaliśmy się kon-
tynuować to zadanie z wła-
snych środków. Mieszkańcy 
Dziewina zasługują na miej-

sce spotkań. Są bardzo ak-
tywni, choćby poprzez ple-
nery artystyczne. W tym ro-
ku odbędzie się tam już dzie-
siąty jubileuszowy plener pod 
hasłem „Dziewin – dolnoślą-

ski Kazimierz Dolny nad Od-
rą” – tłumaczy burmistrz.

W międzyczasie burmistrz 
wraz z radnymi zamierza 
przygotować się do realizacji 
kolejnych zadań, już na przy-
szłe lata. Dlatego w budżecie 
zabezpieczono dodatkowe 
środki na aktualizację doku-
mentów strategicznych, które 
określą cele i priorytety zwią-
zane z rozwojem Ścinawy. 
Chce zaktualizować wszyst-
kie plany odnowy miejsco-
wości na terenach wiejskich 
oraz strategię rozwoju miasta 
i gminy Ścinawa. – Jest nam 
to potrzebne, aby określić ce-
le i priorytety związane z roz-
wojem gminy Ścinawa, po to, 
żeby móc starać się o pienią-
dze z Regionalnego Progra-
mu Operacyjnego czy z Pro-
gramu Rozwoju Obszarów 
Wiejskich. Zamierzamy bo-
wiem jak najlepiej wykorzy-
stać tę kadencję i pozyskać 
jak najwięcej pieniędzy z ze-
wnątrz – podkreśla Krystian 
Kosztyła.  MARIOLA SAMOTICHA

– Zamierzamy jak najlepiej 
wykorzystać tę kadencję i pozyskać 
jak najwięcej pieniędzy z zewnątrz 

– podkreśla Krystian Kosztyła
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Na uczestników czekają niespodzianki

Walentynkowy nordic walking
 Już po raz szósty, przy okazji 

obchodzonego święta 
zakochanych, w Ścinawie odbędą 
się Walentynkowe Integracyjne 
Mistrzostwa Nordic Walking oraz 
Biegowe Grand Prix Zagłębia 
Miedziowego.

– Jest to jedna z największych 
integracyjnych imprez sportowo-
-rekreacyjnych w naszym regionie. 
Jak co roku przewidzieliśmy spo-
ro atrakcji, nagród i niespodzianek 
dla uczestników zawodów. W tym 
roku pojawi się też nowa konku-

rencja „Miłosny nordic w parach 
z niespodzianką”, ale co to dokład-
nie będzie, uczestnicy dowiedzą się 
dopiero na miejscu – mówi Pauli-
na Wityk-Szumna, koordynator 
imprezy.

Zawody odbędą się 22 lutego na 
terenach zielonych przy ul. Klasz-
tornej w Ścinawie. O godzinie 11 
wystartują biegacze, a o 12.30 wy-
startują z kijkami zawodnicy nor-
dic walking.

– Serdecznie zapraszamy wszyst-
kich chętnych do udziału we 
wspólnej zabawie. Gwarantujemy 

gorącą walentynkową atmosferę – 
dodaje Paulina Wityk-Szumna.

Organizatorami imprezy są 
Stowarzyszenie Osób z Pozytyw-
ną Energią Ścinawska Grupa Nor-
dic Walking, Regionalne Centrum 
Sportowe w Lubinie oraz Klub 
Sportowy Start.

W tegorocznych zawodach swo-
je uczestnictwo zapowiedzieli nie 
tylko mieszkańcy Ścinawy i oko-
lic, ale również wielu innych miej-
scowości z Dolnego Śląska, Wielko-
polski czy Górnego Śląska.

MARTA SOBOTKIEWICZ
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To będą już szóste zawody z okazji 
walentynek w Ścinawie
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Do serca przytul psa 

Szczeniaki 
potrzebują domu

Ich sympatyczne pyszczki sprawia-
ją, że nikt nie przejdzie obok nich 
obojętnie. Kilka psów potrzebuje 
nowego domu, wśród nich są dwa 
trzymiesięczne szczeniaki oraz 
piękny husky. Kto je przygarnie?
Pierwszy psiak to trzymiesięczna 
suczka (fot. 1). Jak opisuje ją wete-
rynarz, jest pełna radości i bardzo 
czujna, więc może być dobrym 
stróżem.
Drugi zwierzak to również suczka 
(fot. 2). Jest młoda, dość duża, ale 
posłuszna. – Jest jeszcze pełna ra-
dości i chęci do zabawy. Super do 
dzieci – mówi weterynarz Mirosła-
wa Nowacka.
Nowego domu potrzebuje też szcze-
niak wspomnianej suczki (fot. 3 – 
na zdjęciu szczeniak ze swoją ma-
mą). Szczeniak, również suczka, ma 
trzy miesiące. Roboczo nazwano ją 
Summer, ale nowy właściciel może 
jej wymyślić inne imię. Psiak jest ła-
godny, ale wyrośnie na dużego. 
Ciepłego kąta i pełnej miski potrze-
buje również dorosły pies (fot. 4). – 
Jest to piesek o wyjątkowym cha-
rakterze, bardzo łagodny, zrówno-
ważony i posłuszny. Nie ma ten-

dencji do szwendania się, trzyma 
się domu i podwórka. Jest nauczo-
ny chodzenia na smyczy – opisuje 
zwierzaka weterynarz.
Ostatni psiak wygląda na rasowe-
go husky (fot. 5). To zwierzak ideal-
ny dla osoby, która lubi ruch. Jest 
grzeczny i posłuszny, ale potrzebu-
je właściciela z autorytetem. 
Jeśli ktoś chciałby przygarnąć któ-
regoś z psiaków, powinien zadzwo-
nić pod numer: 695 031 515 lub 
695 451 515, najlepiej w godz. 
9-18. Uwaga, weterynarz nie od-
powiada na SMS-y.
Jest jeszcze jeden zwierzak w trud-
nej sytuacji. 4-letnia kundelka Ika 
potrzebuje nowego domu, ponie-
waż jej właścicielka wyjeżdża i nie 
może jej zabrać ze sobą. Suczka ma 
aktualną książeczką zdrowia, jest 
odrobaczona i zaszczepiona. 
Uwielbia się bawić i biegać. Jest 
przyzwyczajona do małych dzieci. 
Może chodzić bez smyczy, nie za-
czepia innych psów ani ludzi. Jeśli 
ktoś chciałby ją przygarnąć, powi-
nien zadzwonić pod numer 
609 577 426.
 Wojciech Niedzielski
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Historyczna Pocztówka (64)

OWCZARY 

OWCZARY –  gm. Lubina  GPS: 51°26′30″N 16°06′43″E

Ciekawy zabytek (64)

Owczary - Böckey, to niewielka wieś w pobliżu Szklar Górnych. Widoczny na pocztówce pałacyk, lub raczej dworek zarządcy miejscowego majątku, podlegał rozle-
głym posiadłościom Ballestremów w Szklarach Górnych. 

Wydawca: Verlag v. Fritz 
Härttwig, photo Lűben i Schl.
Data stempla: 28.8.[19]12
Korespondencja w języku niemieckim, 
datowana: 28.8.12

Owczary – Böckey
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Prawdopodobnie osada została 
założona w XVI wieku przez rodzi-
nę von Glaubitz,  ówczesnych wła-
ścicieli dóbr rycerskich w Szkla-
rach Górnych. Po raz pierwszy by-
ła wzmiankowana dopiero w do-
kumencie lennym wystawionym 
w październiku 1606 roku. Rok 
wcześniej, w 1605 roku, majątek 
odziedziczyła rodzina von Schier, 
która w 1665 roku odsprzedała 

go Carlowi von Minkwitz. W rę-
kach tej rodziny dobra pozosta-
wały do roku 1715, kiedy to jego 
nowymi właścicielami została hra-
biowska rodzina d’Hautoy de 
Bronne, a później rodzina Fran-
kenberg-Ludwigsdorf. Już w 1739 
roku dobra te przejęła rodzina 
von Clairon d’Haussonville. Przez 
cały ten okres osada była związa-
na z dobrami w Szklarach Gór-

nych. Powstanie folwarku 
w Owczarach jest zasługą następ-
nych właścicieli posiadłości, rodzi-
ny Raabe. W 1833 roku Christian 
Gottlieb Raabe wraz z żoną Caroli-
ne Henriette z domu Liebig odku-
pili posiadłość w Szklarach Gór-
nych wraz z sąsiednią miejscowo-
ścią Boeckey (Owczary). Niestety, 
Christian Gottlieb Raabe zmarł 
dwa lata później. Po jego śmierci, 

cały majątek odziedziczył jego 
syn Hermann Ernst Christian Ra-
abe (1812-1883), który był żona-
ty z Louise Amalie Auguste Andre-
ae. Nie wiadomo co było przyczy-
ną sprzedaży przez nich posiadło-
ści, którą w 1897 roku odkupił 
Paul Fuhrmann-Karing. Ten z ko-
lei, już w 1899 roku odsprzedał 
wszystkie dobra rodzinie von Bal-
lestrem di Castelengo  i w posia-
daniu tego rodu o włoskich korze-
niach majątek pozostawał do po-
czątków lutego 1945 roku.
Pałac w Owczarach nigdy nie był 
siedzibą właścicieli lecz pełnił 
funkcję domu zarządcy miejsco-
wych dóbr. Obecny pałacyk został 
zbudowany około 1836 roku 
w duchu późnego klasycyzmu. 
Jest to budowla jednokondygna-
cyjna z użytkowym poddaszem, 
wzniesiona na planie prostokąta 
i kryta dwuspadowym dachem ce-
ramicznym. W chwili obecnej 
obiekt znajduje się w rękach pry-
watnych.

 Tekst, foto i grafiki
 Henryk Rusewicz

reklama

Pałac w Owczarach
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Christian 
Gottlieb Raabe 
(1767-1835) 

 Caroline Hen-
riette Raabe 
z domu Liebig
(1787-1876)
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FC Palermo – KS Unia Szklary Górne 10:5 

składy 

FC Palermo: Roman Czerniak – Tomasz Strzel-
czyk, Adam Podbereźniak, Kamil Hryńczuk, Da-
wid Dziadowicz, Damian Stachura, Łukasz Lo-
renc

KS Unia Szklary Górne: Jakub Szechnicki – 
Wojciech Włodarczyk, Radosław Żywicki, Alwin 
Famulski, Krzysztof Komornicki, Radosław Bój-
ko, Michał Kogos, Mateusz Matynia, Kamil Ko-
gos

FC Palermo 
Kapitan: Roman Czerniak

Zespół występuje w lubińskiej lidze Playarena od 
sezonu 2012/2013. Swoją przygodę z rozgrywka-
mi zaczynali jako ekipa Aby Do Przerwy, jednak 
w 2013 roku doszło do zmiany nazwy drużyny 
oraz wymiany większości zawodników. Obecnie 
zespół występuje w 2. lidze Playarena Lubin.pl. 
W maju 2014 zawiesili swoją działalność, grając w 1. lidze, a w październiku 
ubiegłego roku doszło do reaktywacji. FC Palermo zaczęło grać od najniż-
szej ligi. Na mecze tego zespołu jeździ dużo kibiców. Ponadto zespół ma naj-
więcej polubień swojej strony na portalu społecznościowym.

KS Unia Szklary Górne
Kapitan: Radosław Bójko

Drużyna ze Szklar Górnych to kolejna przyjezd-
na ekipa w lubińskiej lidze Playarena Lubin.pl. 
Członkami KS Unii Szklary Górne są zawodni-
cy, którzy na co dzień występują w tej drużynie 
w rozgrywkach legnickiej B-klasy. Zawodnicy 
ze Szklar Górnych jeśli zachowają aktywność 
sportową na wysokim poziomie, to już niedługo mogą piąć się coraz 
wyżej po szczeblach lubińskiej Playarena. Poziom sportowy tej ekipy 
także jest wysoki, KS Unia Szklary Górne to zespół na górne rejony w 2. 
lidze Playarena Lubin.pl. 

Every Stride Matters – FC TwixY 15:14 

składy 

Every Stride Matters: Mateusz Marek – Ra-
dosław Stańczyk, Rafał Barylak, Tomasz Kloc, 
Dawid Milczarek, Piotr Barowicz, Marcin So-
wiecki, Krzysztof Kicka

FC TwixY: Łukasz Petelczyc – Filip Żeleźniak, 
Kamil Wachowski, Dima Metrynskiy, Michał We-
sołowski, Szymon Pater, Mateusz Szpak, Adrian 
Winiatowski

Every Stride Matters
Kapitan:  Radosław Stańczyk

Every Stride Matters to drużyna dojeżdżająca do 
lubińskiej ligi Playarena głównie ze Ścinawy. Ze-
spół prowadzony przez Radosława Stańczyka jest 
bardzo młody, średnia wieku to 17 lat. Zawodnicy 
ESM występują również w rozgrywkach PZPN w 
Odrze Ścinawa oraz innych drużynach. Do ligi 
Playarena Lubin.pl dołączyli w styczniu 2014 ro-
ku, a od wiosny ubiegłego roku występują w 2. lidze Playarena Lubin.pl. 
Gdyby drużyna poprawiła swoją aktywność sportową, to mogłaby sporo 
namieszać na szczeblu drugoligowym.

FC TwixY
Kapitan: Filip Żeleźniak

FC TwixY do lubińskich rozgrywek Playarena 
dołączył pod koniec ubiegłego sezonu. Dru-
żyna cały czas występowała w 3. lidze Play-
arena Lubin.pl, mimo że otrzymywała pro-
pozycję awansu klasę wyżej. Wraz z 2015 
rokiem Filip Żeleźniak postanowił przenieść 
swoją drużynę na zaplecze lubińskiej ekstra-
klasy. Większość zawodników pochodzi z osiedla Staszica. FC Twi-
xY w sezonie 2014/2015 wywalczyły ogólnopolski tytuł Summer 
Power, czyli Siły Lata. Drużyna była najaktywniejszym zespołem 
wakacji w Polsce, dzięki czemu otrzymali stroje od firmy Nike.

O meczu:
Gospodarze byli zaskoczeni postawą Unii, ponie-
waż na początku meczu mieli spore kłopoty 
z wyjściem na prowadzenie. Jednak z biegiem 
czasu gra zaczęła się układać pod dyktando Pa-
lermo. KS Unia starała się odebrać punkty fawo-
rytom, ale zabrakło jej szczęścia. Punkty do ligo-
wej tabeli powędrowały do Palermo, które roz-
prawiło się z Unią 10:5. 

Rozmowa po meczu:
TRZY PYTANIA DO ROMANA CZERNIAKA 
Z FC PALERMO
*Czemu zdecydowaliście się na powrót do Play-
arena?
– Nasz zespół rozpadł się w strasznym stylu, za-
wodnicy byli straszeni i musieliśmy zrezygno-
wać z codziennej gry w piłkę. Sytuacja się zmie-
niła, a nam największą frajdę sprawia gra ze so-
bą w piłkę. Palermo to coś więcej niż drużyna.
*Jaki cel sobie stawiacie na ten sezon?
– Celem jest wygranie 2. ligi, a w nowym sezonie 
awans do najwyższej klasy rozgrywkowej i gra o bilet 
na półfinały mistrzostw Polski. W tamtym sezonie byli-
śmy na dobrej drodze, więc chcemy to powtórzyć.
*Planujecie wzmocnienia zespołu na wiosnę?
– Ciężko powiedzieć, póki co gramy swoją 
paczką, jest nas wystarczająco. Jednak gdy 
przyjdzie czas, że nie będziemy mogli uzbierać 
ludzi na mecz, to może pomyślimy o nowych 
twarzach. Miło byłoby gdyby zgłosił się do nas 
jakiś dobry bramkarz.

O meczu:
Mecz od pierwszych minut był wyrównany. Obie 
drużyny grały ostrożnie, a bramki wpadały po fatal-
nych błędach w obronie. O losach meczu zadecy-
dowała końcówka. Drużyna, która popełniła jeden 
błąd mniej dopisała na swoje konto 3 punkty. 
 W ostatnich minutach spotkania drużynie ESM 
udało się pokonać golkipera FC Twixów i dzięki te-
mu wygrała 15:14.

Rozmowa po meczu:
TRZY PYTANIA DO FILIPA ŻELEŹNIAKA Z FC 
TWIXY
*Spodziewaliście się tak trudnego i zara-
zem wyrównanego meczu?
– Mecz faktycznie był bardzo wyrównany i nie 
spodziewaliśmy się po naszych rywalach, że tak 
wysoko postawią poprzeczkę. Do samego końca 
staraliśmy się o dobry rezultat, ale niestety nie 
udało nam się.
*Co się dzieje z zespołem, że ciężko utrzymać 
wam dobrą passę w 2. lidze Playarena Lubin.pl?
– Wydaje mi się, że głównym powodem jest to, że 
tak często gramy. Czasami nie mamy nawet rezer-
wowych, a siły kiedyś się kończą. Jednak chcemy 
powalczyć o tytuł najaktywniejszej drużyny Winter-
toto.
*Chodzą słuchy, że planujecie powrót do 3. ligi 
Playarena Lubin.pl?
– Tak, to prawda. Dowiadywaliśmy się, czy 
jest to możliwe. Po półfinałach Pucharu Win-
tertoto, czyli 15 lutego moglibyśmy wrócić 
do 3. ligi, ale czy tak się stanie, to jeszcze się 
zastanowimy.

 Na boisku przy ul. Skolimowskiej w meczu 2. ligi Playarena Lubin.pl doszło do spotkania FC Palermo z KS Unią Szklary Górne. Po dobrym występie obu 
ekip, trzy punkty powędrowały na konto Palermo, które pokonało Unię 10:5.

 Every Stride Matters oraz FC TwixY spotkały się na małomickim boisku w ramach meczu 2. ligi Playarena Lubin.pl. W spotkaniu tych dwóch ekip padło 
prawie 30 bramek, a punkty powędrowały do ESM, które okazało się minimalnie lepsze od Twixów, wygrywając 15:14!
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Miedziowe ograły jeleniogórzanki 
Zwycięstwem zakończyły mecz 17. kolejki Superligi 
Kobiet podopieczne Bożeny Karkut i Renaty Jaku-
bowskiej. Lubinianki grały na wyjeździe z KPR-em 
Jelenia Góra.
Wynik na parkiecie KPR-u, otworzyła rozgrywająca 
gospodyń – Marta Dąbrowska. Lubinianki szybko 
jednak odrobiły stratę, a po chwili wyszły na pro-
wadzenie 1:2. Mecz był dość wyrównany. Co chwilę 
na tablicy wyników widniał rezultat remisowy. 
Szybkie kontry spowodowały, że do przerwy przy-
jezdne wygrywały 12:15.
Po wznowieniu gry, lubinianki kontynuowały dobrą 
passę. W 33. minucie, Zagłębie wygrywało 12:17. 
Przez kilka minut, przyjezdne miały niemoc twórczą 
w rzucaniu goli, ale rywalki nie potrafiły wykorzy-
stać tej sytuacji i odrobiły tylko trzy bramki. Póź-
niej, rzuty Anny Pałgan i Kai Załęcznej, ponownie 
wyprowadziły Lubin na właściwe tory. Ekipa Boże-
ny Karkut i Renaty Jakubowskiej wygrała 26:29, 
choć w ostatnich sekundach była szansa na trzy-
dzieste trafienie, ale piłka uderzyła w poprzeczkę.

MARIUSZ BABICZ
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 » Mecze na własnym
 parkiecie uskrzydlają

i dodają sił, a tych na pewno 

będą potrzebowali
 szczypiorniści MKS Zagłębia 

Lubin. Pierwszy pojedynek 

w tym roku nie poszedł po 

ich myśli, ale przed nimi 

konfrontacja w hali RCS. 

Gumiński: To mecz z kategorii – musimy zdobyć dwa punkty

Postawić się 
Wągrowcowi
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Wągrowcowi
Postawić się 
Wągrowcowi
Postawić się 
Wągrowcowi

Zespół Jerzego Szafrań-
ca i Zygmunta Woź-
niczki, po długiej prze-

rwie wrócił na ligowe par-
kiety nieco osłabiony. Pra-
wie pewne jest, że drużyna 
będzie pozbawiona skrzy-
dłowego Michała Bartcza-

ka, który niedawno prze-
szedł zabieg operacyjny 
barku. Podczas okresu 
przygotowawczego na 
ból w kolanie narze-
kał Faruk Halilbego-
vić. Jednak jego siedem 
trafi eń podczas meczu 

z Pogonią Szczecin, za-
przeczyło gorszemu sta-
nowi zdrowia.

W pierwszym me-
czu po przerwie, lubinia-
nie w Szczecinie przegra-

li z tamtejszym Gazem-Sys-
tem 37:33. W najbliższy 
weekend, miedziowi wra-
cają na własny parkiet. Tym 
razem zmierzą się z Nielbą 
Wągrowiec, z którą mają 
rachunki do wyrównania 
jeszcze z rundy jesiennej. 

– To mecz z kategorii – 
musimy zdobyć dwa punk-
ty. Tak mi się wydaje. My-
ślę, że w niedzielę w Lubinie 
pokażemy, że jesteśmy lep-
si i zdobędziemy komplet 
punktów – przyznaje Woj-
ciech Gumiński, skrzydło-
wy MKS Zagłębia Lubin.

Mecz 15. kolejki Super-
ligi Mężczyzn, pomiędzy 
MKS Zagłębiem Lu-
bin a Nielbą Wągro-
wiec odbędzie się 
15 lutego o godzi-
nie 18 w hali RCS. 
 MARIUSZ BABICZ

Spotkanie odbędzie się 
15 lutego o godzinie 18



www.lubin.pl 12 lutego 2015 19SPORT

reklama

Zaliczyli udany start

Siedem medali Sokołów
 W hali czeskiego Jablonca rozegrano Halowe Mistrzostwa 

Dolnego Śląska Juniorów i Młodszych Juniorów w Lekkiej 
Atletyce. Bardzo udany start zanotowali lekkoatleci Sokoła 
Lubin, zdobywając siedem medali.

W KATEGORII JUNIORÓW:
-  złoty medal w biegu na 
60 m, z wynikiem plasującym 
go na szczycie zestawień 
krajowych 6,97, zdobył 
Kacper Więcław,

-  złoty medal w biegu na 600 
m – 1:28,92 zdobył Paweł 
Cetnar,

-  srebrny medal w biegu 
na 600 m – 1:28,96 
– Jakub Byczek,

-  srebrny medal w biegu na 
1000 m – 2:44,25 
– Daniel Pilichowski,

-  brązowy medal w biegu na 
60 m – 7,22 - Artur Jacent,

-  brązowy medal w biegu na 
60 m przez płotki 
– 8,92 – Jakub Żogalski.

W KATEGORII MŁODSZYCH 
JUNIORÓW dwa złote medale, 
w czasie rekordów życiowych, 
zdobyły nasze zawodniczki:
-  Ola Dudziak w biegu na 300 
m – 41,65,

-  Martyna Zaremba w biegu 
na 60 m – 7,92.

14 i 15 lutego w Toruniu 
nasi reprezentanci: Marty-

na Zaremba, Ola Dudziak, 
Kacper Więcław, Kacper 
Ambroży oraz Artur Jacent, 
rywalizować będą o medale 
w zamykających sezon ha-
lowy, Mistrzostwach Polski 
Juniorów i Młodszych Ju-
niorów.

Jednocześnie zaprasza-
my wszystkich, którzy pra-
gną przeżyć piękną przy-
godę ze sportem, robiąc 
karierę lekkoatletyczną, na 
nabory do klas lekkoatle-
tycznych Zespołu Szkół 
Sportowych w Lubinie. 
Testy dla wszystkich chęt-
nych odbędą się: 7 marca, 
godz. 11, 10 marca, godz. 
16, 21 marca, godz. 11, 27 
marca, godz. 16.

Za każdym razem 
zbiórka w sali gimnastycz-
nej ZSS w Lubinie, ul. Sy-
biraków 11 i wyjście na 
stadion RCS. Szczegóło-
we informacje na temat 
naboru – Mariusz Knull 
tel. 660462809 oraz już 
wkrótce na stronie szkoły 
www.zsslubin.pl.

MARIUSZ BABICZ

Powtórzyli wynik z Bielska-Białej

Zwycięstwo Cuprum
 » Lubińscy siatkarze powtórzyli 

wynik z Bielska-Białej. Na terenie 
rywala Cuprum wygrało 3:0. 
W rewanżowym starciu pod-
opieczni Gheorghe Gianni Cretu 
i Pawła Szabelskiego ograli BBTS 
takim samym rezultatem.

Do końca rundy zasadniczej coraz 
mniej spotkań. W 24. kolejce na 
hali RCS, Cuprum Lubin podej-

mowało BBTS Bielsko-Białą. Kluby, któ-
re dzieli przepaść. Lubinianie walczą bo-
wiem o jak najlepszą pozycję w fazie play-
-off, zespół Piotra Gruszki natomiast cze-
kają play-outy.

Mecz w Lubinie otworzył przyjmu-
jący Cuprum, Jeroen Trommel. Po sku-
tecznej grze przy siatce Szymona Roma-
cia i Ivana Borovnjaka, mieliśmy już 4:1. 
Gospodarze byli na fali, a ich rywale ewi-
dentnie nie radzili sobie z przyjęciem. Po 
jakimś czasie Cuprum prowadziło 8:1! 
Zespół rywali posyłał sporo piłek auto-
wych, a im dalej w las, tym bardziej BBTS 
oddalał się od choćby doprowadzenia do 
remisu. Cuprum wygrało 25:21.

W drugim secie role się nieco odwróci-
ły. Z początku zespołem wiodącym była 
ekipa Piotra Gruszki. Dosyć szybko BBTS 
wyszedł na prowadzenie 3:0. Dobre za-
wody na zagrywce i przy siatce zaprezen-
towali środkowy Bartosz Buniak (grający 

niegdyś w Cuprum Lubin) i rozgrywają-
cy Bartłomiej Neroj. Przez większość spo-
tkania Cuprum goniło wynik, a po osią-
gnięciu remisu po 13, mecz był równo-
rzędnym pojedynkiem. Ostatecznie wy-
grał Lubin 25:21.

Trzeci set znakomitym atakiem przy 
siatce, rozpoczął środkowy Dmytro Pa-
shytskyy. Na skrzydłach natomiast bry-
lował przyjmujący Jeroen Trommel i ata-
kujący Szymon Romać. Spotkanie było 
wyrównane. Szalę zwycięstwa na stro-
nę Cuprum, najpierw przechylił Łukasz 
Łapszyński, a po chwili kota rywalom 
pogonił wychowanek Lubina, Szymon 
Romać. Zespół Gheorghe Gianni Cretu 
i Pawła Szabelskiego kontrolował mecz 
i wygrał 25:21. MVP został ogłoszony 
Jeroen Trommel z miejscowego Cuprum.

– Trzy do zera. Niby mecz łatwy, ale 

taki nie był. Trochę szkoda takiej rwanej 
gry, bo wygrywaliśmy czterema punk-
tami, a po chwili potrafi liśmy je stracić. 
Cieszą jednak punkty, które są niezbęd-
ne do dobrego końcowego rezultatu – ko-
mentuje Szymon Romać, atakujący Cu-
prum Lubin.

Atrakcją dla przybyłych na spotkanie 
kibiców był na pewno puchar i medal mi-
strzostw świata w siatkówce, który wy-
walczyli Polacy w 2014 roku. Sympaty-
cy tego sportu, mieli okazję dotknąć tro-
feum, a także zrobić sobie z nim pamiąt-
kowe zdjęcie.  MARIUSZ BABICZ
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– Trzy do zera. Niby mecz 
łatwy, ale taki nie był – 

komentuje Szymon Romać

kujący Szymon Romać. Spotkanie było 
wyrównane. Szalę zwycięstwa na stro-
nę Cuprum, najpierw przechylił Łukasz 
Łapszyński, a po chwili kota rywalom 
pogonił wychowanek Lubina, Szymon 
Romać. Zespół Gheorghe Gianni Cretu 
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